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ÖT ÉV ÖNKORMÁNYZATI MÉRLEGE MARTFŰN

„Van még mit csinálni!” Beruházások, pénzügyi és 
vagyongyarapodás

„Ne vállalkozz arra, amit nem tudsz meg-
tenni, de ha valamit megígértél, igyekezz tar-
tani a szavad!” George Washington

2014. október 12.-én volt az előző helyha-
tósági választás, akkor választottak meg pol-
gármesternek, melyet még egyszer, utólag is 
köszönök. A megválasztásom óta eltelt majd-
nem öt év. Ez alatt az öt év alatt „igyekeztem 
tartani a szavamat” és próbáltam megtenni, 
véghezvinni, amit megígértem. Úgy gondo-
lom, hogy ez többségében sikerült is.

Egy-egy ciklus végén mindenképpen 
szükséges a képviselőtestületnek számve-
tést készíteni az elmúlt időszakról. Meg kell 
vizsgálni mi az, ami sikerült és mi az, ami 
nem.

Amiket sikerült megvalósítanunk, csak 
példálózó jelleggel, vázlatosan:

a. Az önkormányzati épületek hőtechnikai
és villamossági megújítása, ezzel a működé-
si kiadások csökkentése:

- a bölcsőde új helyre költöztetése és tel-
jes felújítása,

- a Munkácsy úti Óvoda bővítése és felújí-
tása,

- Sportcsarnok felújítása, napelemekkel 
való bővítése,

- a Művelődési Központ felújítása, mozi 
újraindítása, fűtéskorszerűsítése, légtechni-
ka beépítése, led világítás beszerelése,

- AC raktár hőtechnikai felújítása illetve 
korszerű munkahely kialakítása az önkor-
mányzati karbantartók részére,

- Városháza napelemekkel való bővítése, 
fűtéskorszerűsítés és nyílászárók cseréje.

Folyamatban van:

- a Városháza felújítása,

- a konyha felújítása és korszerűsítése, új 
berendezések beszerzése,

- a garzon tető hő- és vízszigetelése, jövő-
re várhatóan nyílászáró csere.

Azok a beruházások, melyek áthúzódtak 
az előző ciklusból:

- a szakközépiskola hőtechnikai felújítá-
sa,

- az Egészségház épület bővítésének és 
felújításának befejezése.

b. Az úthálózat felújítása:

- a Május 1 utca felújítása, parkolók felújí-
tása és újak építése,

- Általános Iskola előtti járda felújítása,

- Kérész utca felújítása,

- Gesztenye sor felújítása, parkolók építé-
se,

- Simon F. út felújítása (Május 1. úttól a 
Buszpályaudvarig),

- Simon F. út felújítása (Május 1. út - Ifjú-
ság út között), parkolók építése,

- Mandula út felújítása,

- Mandula út járda burkolat felújítása,

- Liliom utca felújítása,

- Tavaszvirág utca felújítása,

- Buszpályaudvar felújítása,

- Rákóczi úti kerékpárút felújítás,

- kerékpárút és járda felújítása (Május 1. 
út - Vasúti átjáró között),

- Kerékpárút és járda felújítása (Május 1. 
Út - Mártírok út között),

- Zsófia halmi út mart aszfaltozása, 

- Szilva utca mart aszfaltozása,

- Alma utca mart aszfaltozása, 

- Körte utca mart aszfaltozása,

- Vitézdűlő mart aszfaltozása,

Folyamatban van:

- Béke utca felújítása,

- a Coop ABC parkolójának felújítása,

- Zsófia halom út tovább folytatása a 
város felé.

Új utakat építettünk Zsófiában, és folya-
matban van a régi temetőnél az út építése és 
parkolók kialakítása is. Javításra került a 
gazdasági buszmegálló és környéke és a 
hozzá kapcsolódó járdák. Sikerült elérnünk a 
Rákóczi út felújítását is.

Ezeknél az utaknál figyelemmel voltunk a 
belvíz elvezetésére is, ami a városunkban 
mindig probléma volt.

c. Sikerült a Martfű Örökzöld Tisza
Fesztivál újraindítása, támogatást adunk a 
rockzene kedvelőinek a Magas Füves Part 
rendezvényhez, támogatjuk a Művelődési 
Központ szolgáltatásainak bővítését, ren-
dezvényeit.

Nagyobb rendezvényeink: a Kolbásztöltő 
Fesztivál, a városi Majális, a városi Gyermek-
nap, az ÖrökZöld Tisza Fesztivál, a Mindenki 
Karácsonya.

d. Elkezdődött a belvíz elvezető árkok ja-
vítása is. Természetesen ezzel még sok 
munka lesz, de már most is a legnagyobb 

esőket viszonylag gyorsan sikerül elvezetni. 

e. Az ivóvízjavító programban sokkal biz-
tonságosabbá tettük a város vízellátását. 
Több tartalék kutunk lett, körkörösítettünk 
több utcát, sok tolózárat cseréltünk ki a sza-
kaszolás elérésére, hogy csőtörésnél is csak 
kis részeket kelljen lezárni, új tartalék ivóvíz-
medence épült és új szűrőrendszer került 
üzembe. 

f. Erősítettük az egészségügyi szolgálta-
tást, több szakorvosi rendelés van helyben. 
Itt is van még javítani való, hisz mindannyian 
látjuk például az ügyeleti rendszerünk gyen-
geségét

g. Sikerült elérnünk azt is, hogy a gyer-
mekétkezésben minden gyermek az előírá-
soknak megfelelő étkezésben részesülhes-
sen. Gondolok itt azokra is, akik speciális ét-
rendben részesülnek.

h. Sikerült a civilszervezetek, a sport és az
egyházak támogatását megőriznünk, sőt 
egyes helyeken növelnünk.

Pályázatból építettünk egy városi műfü-
ves sportpályát 300 fős mobil lelátóval, a 
nagy játszótér mellett kialakítottunk egy na-
gyobb területet, ahol elkezdtük egy kondi 
eszközökből álló park kialakítását. Várható-
an novemberben ez gördeszka parkkal bővül 
tovább. A következő kondi pálya beszerzése 
is folyamatban van, a nagy sportpályára.

i. Lassult a népesség fogyása is, három
éve folyamatosan nő a születések aránya. 
Sok fiatal költözött be városunkba, vettek régi 
házakat és újítanak fel, illetve az utolsó üres 
telkeken is elkezdődtek az építkezések. Je-
lenleg szinte nincs Martfűn eladó üres telek, 
de még eladó ház sem nagyon.

Folyamatban van a telkek kialakítása is, 
melyre már most sok jelentkező van.

j. Sikerült a környező településekkel törté-
nő együttműködést, jó viszonyt újra helyreál-
lítani, bővíteni, és ezzel Martfű vonzáskörzeti 
szerepét újra megerősíteni.

k. Több pályázatnál konzorciumi vezető-
ként szerepelünk: 

EFOP-1.5.2-16-2017-00040 Humán szol-
gáltatások fejlesztése térségi szemléletben. 
Ennek a pályázatnak az értéke 244.987.700 
Ft. A pályázatban öt önkormányzat működik 
együtt, a pályázatból több száz ember része-
sült Martfűn is valamilyen támogatásban.
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TOP-5.1.2 Helyi foglalkoztatási paktum. A 
Szolnoki járásban a munkába állás segítését 
végezzük jelenleg is. A pályázat értéke 
382.585.862 Ft, közel 30 szervezet közre-
működésével. A konzorcium vezetője Martfű 
Város Önkormányzata, tagjai: JNSZ Megyei 
Kormányhivatal, JNSZ Megyei Kereskedelmi 
és Iparkamara, JNSZ Megyei Önkormány-
zat, 9 települési önkormányzat (Kőtelek, Rá-
kóczifalva, Rákócziújfalu, Szajol, Tiszajenő, 
Tiszasüly, Tiszavárkony, Újszász, Zagyvaré-
kas), BUNGE Növényolajipari Zrt., RIGO 
Szerszám- és Formakészítő Kft., stb.

l. Folyamatban van a közvilágítás korsze-
rűsítése.

És még lehetne sorolni sok mindent, de 
szerintem mindenki látja a változásokat. 

Az eltelt időszakban vezetésemmel az 
Önkormányzat folyamatosan eredményesen 
gazdálkodott, jelentős pénzügyi tartalékot - 
az idei évben le nem kötött tartalékként a ta-
valyinál 135 M Ft-tal többet, 290 M Ft-ot, ösz-
szes tartalékként a 2017. évi 221 908 ezer Ft-
hoz képest 311 M Ft-ot - képzett, ezzel együtt 
az önkormányzati törvényben rögzített fela-
datait is jó színvonalon teljesítette, mellyel 
biztosította a település folyamatos, kiegyen-
súlyozott működését. 

A takarékos gazdálkodás eredménye-
ként az önkormányzati költségvetés 2018. 
évi pénzügyi maradványa 945.029.000 Ft 
volt.

A megválasztásomat követő időszakban 
az Önkormányzat vagyonának értéke 
2.607.466.000 Ft-tal nőtt 2018 évvégére. Az 
ideiben pedig több száz millió forinttal tovább 
gyarapszik. A 2014. december 31-i állapot-
hoz képest 4.774.615.000 Ft-ról 2018. de-
cember 31-ig 7.382.081.000 Ft-ra változott, 
amely rendkívül jelentős eredmény a város 

szempontjából. A város vagyona jelenleg 
jóval 7 milliárd forint felett van.

A költségvetési tervezés során fontos volt 
a számomra, hogy a dologi kiadások évről 
évre csökkenjenek. Lehetőséget teremtve 
ezzel arra, hogy további beruházásokra ke-
rülhessen sor, valamint arra is, hogy a mini-
málbér emelések és a köztisztviselői illet-
ményalap emelés költségeit az Önkormány-
zat kigazdálkodhassa. A megfelelő bérekkel 
a létszámgazdálkodási problémák - az or-
szágos tendencia ellenére - nálunk kiküszö-
bölhetőek voltak, amely az önkormányzati in-
tézmények és a Polgármesteri Hivatal meg-
felelő működtetése szempontjából rendkívüli 
fontosságú.

A kiadások csökkentése mellett sikerült 
az önkormányzati bevételek növelését is el-
érni, attól függetlenül, hogy a város számára 
magas adóbevételt jelentő, nagy összegű 
helyi adót fizető vállalkozások ebből eseten-
ként jelentősebb összeget visszaigényeltek.

Az éves költségvetéseink alapján a szoci-
ális védőhálót a környező településekhez vi-
szonyítva magas színvonalon sikerült fenn-
tartani úgy is, hogy az állami finanszírozás 
folyamatosan csökkent erre a területre vo-
natkozóan.

Az elmúlt évek során számos beruházás 
koordinálása, pályázati források felkutatása 
történt meg, amelyek szintén a lakosok érde-
keit szolgálták.

Önkormányzati szinten az épületek ener-
giaellátása korszerűsítésének köszönhetően 
jelentősen csökkent a villamos áram és a gáz 
energia felhasználás, bár az időközben be-
következő díjemelkedések miatt kisebb mér-
tékű a megtakarítás forintban kifejezve.

Sok minden változott és sok minden fejlő-
dött városunkban. De semmiképpen nem ül-

hetünk nyugodtan ezeken az eredménye-
ken, még ha más környező települések, sőt a 
megyében is példaként emlegetik városun-
kat. Van még mit csinálni!

Még dolgozni kell a fejlődés legnehezebb, 
de egyben legfontosabb feltételén, a mun-
kahelyteremtésen. Célom egy új, műkö-
dőképes iparterület létrehozása, illetve a 
meglévők bővítése, megtartása.  Új be-
fektetők felkutatása és a már megindult tár-
gyalások tovább folytatása ezen a területen. 

A beruházásoknál mindenképpen fontos 
megkeresni a pályázati lehetőségeket, a fi-
nanszírozások biztosítása érdekében. Nem 
célom stadionok és szobrok építése. Az 
így felszabaduló összegeket további felújítá-
sokra, fejlesztésekre, minőség javítására 
kívánnám fordítani.

Nagyon fontos további feladat, melyet 
még nem sikerült megoldanunk, az idősek 
otthonának létrehozása. Ennek jelenleg jogi 
akadályai is vannak, hisz újakat nem lehet 
létrehozni. Megoldás lehet a Szolnoki Kistér-
ségi Társulás telephelyeként Martfű város-
ban létrehozni egy ilyen intézményt. Remé-
lem, hogy a következő időszakban sikerül 
megfelelő forrásokat erre biztosítanunk.

A helyi kulturális, szabadidő és sport te-
vékenységekhez adottak a feltételek Mart-
fűn, de ha lehet, akkor meg kell nézni, hogy 
bővíthető-e tovább. Érdemes ezzel is foglal-
kozni, hogy a fiataloknak és az idősebb kor-
osztálynak is biztosítani tudjuk a szórakozási 
lehetőséget.

Célom, hogy olyan önkormányzat ve-
zetője legyek, ahol a lakosok érzik és tud-
ják, hogy értük dolgozunk.

Köszönöm megtisztelő figyelmüket. 

Dr. Papp Antal

Újjáépíttette az önkormányzat az ófalu te-
lepülésrészen a Hunyadi utat és a 442-es út 
melletti zártkert és szántóföld ingatlanokat 
összekötő Zsófia halom út nagy részét. Az el-
kerülő út használatával, különösen az idő-
sebb korosztály számára, kevésbé veszé-
lyes a Zsófia halom megközelítése.

– Ha baleset történik, vagy a vasúti átjáró-
nál nem lehet közlekedni, az új út használa-
tával a Zsófia halmi átjárón keresztül is elér-
hetővé válik ez a városrész.

Az óvárostól délre eső területen építési 
telkek kialakítását tervezi az önkormányzat. 
Az ebből a szempontból is kiemelt fontossá-
gú út építése a tulajdoni viszonyok rendezé-
sét, egyes területek önkormányzati tulajdon-
ba kerülését követően folytatódik majd – tájé-
koztatott dr. Papp Antal polgármester.

A most elkészült út alapja zúzott kőből áll, 
a város területén összegyűlt, a Kövér major-
ban tárolt betontörmeléket hasznosítja eb-
ben a formában az önkormányzat. Az 50 cm-
es zúzottkő alapra 10 cm-es mart aszfalt ré-
teg került, amit emulzióval zártak le és szem-
csés kaviccsal fedtek be.

Önkormányzati beruházásban újul meg a Zsófia halom út
A Zsófia halom néhány éve felújított út-

szakaszain is történtek kisebb javítások. Erre 
azért volt szükség, mert a 3,5 tonnás súlykor-

látozás ellenére, mezőgazdasági gépekkel 
rendszeresen behajtanak ezekre az utakra.

Herbály Jánosné

Tájékoztatjuk kedves olvasóinkat, hogy a Martfű Magazin következő lapszáma 
várhatóan 2019. október 17-én, csütörtökön jelenik meg.

Írásaikat, hirdetéseiket 2019. október 9. szerdáig adhatják le a szerkesztőségben vagy 
juttathatják el a  címre.martfumedia@gmail.com
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Szent István királyunk alkotására, az 
ezeréves, büszke magyar államra emlékez-
ve mindig ünnepelnünk kell ezen állam okát 
és célját is: az időtlen magyar Hazát. Azt a 
Hazát, melyet a nagyvilágban bárhol élő ma-
gyar emberek hite, életereje, anyanyelve tes-
tesít meg és éltet – fogalmazott augusztus 
20-án, az államalapítás tiszteletére rendezett 
önkormányzati ünnepségen Rágyanszky Ist-
ván.

szecskék még ma is száguldanak a világűr-
ben

István király, mint államférfi egy évezredre 
szólót alkotott, mint hadvezér, minden hábo-
rújában győztes maradt. Ma is népszerű kirá-
lyunk, talán a legnépszerűbb. Joggal: neki 
köszönhetjük azt, hogy előrelátása, bölcses-
sége, tettei, törvényei nyomán itt vagyunk, 
magyarul beszélünk, magyarok vagyunk. 
Ma, augusztus 20-án az államalapítót ünne-

ségtelen, istentelen vezetői teret engedtek 
az idegen befolyásolásnak és a XX. század 
lélekölő, torz, gyilkos izmusainak, az ország 
vesztes háborúkba sodródott, végzetesen 
meggyengült.

Az államalapítás olyan folyamat, amely 
nem ért véget 1019 évvel ezelőtt. Valameny-
nyi kornak, valamennyi államvezetésnek ré-
sze és felelőssége van jelen világunk létrejöt-
tében, a nemzeti tragédiákban és a sikerek-
ben egyaránt – fogalmazott az önkormány-
zati képviselő.

Martfű testvértelepüléseiről, a lengyel-
országi Tuchów-ból, a romániai Misztótfalu-
ból, az ukrajnai Perecsényből, a vajdasági 
Martonosról és a baráti Bata városból, a szlo-
vákiai Partizanske-ból érkező delegáció ve-
zetői is tisztelettel köszöntötték államalapítá-
sunk ünnepét és a harminc éve várossá vált 
Martfű lakóit.

„Szent István ünnepe ünnepeink legfényesebbike, örömünnep”

peljük, de nem csak őt. Ünnepeljük az immár 
egy évezrednél is régebben megalakult nagy 
művét, a magyar államot, amely Európa 
egyik legrégebbi államalakulata. 

Szent István alkotása, a Magyar Király-
ság, a kereszténység államvallássá tételé-
vel, több mint 1000 éven át meghatározó 

A városi megemlékezés Ünnepi Isten-
tisztelettel vette kezdetét a Martfűi Reformá-
tus Templomban.

Augusztus 20. különleges nap volt a Mart-
fűi Református Egyházközség életében. 
Többszörösen megszólalt ezen a jeles na-
pon a hálaadás hangja a Református Temp-
lomban, a Nagykunsági Református Egyház-
megye esperese, Nt. Koncz Tibor igehirdeté-
si szolgálatán keresztül, megköszönve Isten-
nek az új kenyér ajándékát s emlékezve ál-
lamalapító királyunkra, Szent Istvánra.

Az egyházközség tagjai örömmel tekintet-
tek vissza a gyülekezeti terem 25 évvel ez-
előtti megépülésére, amely a helyi reformá-
tusság első olyan - saját tulajdonában lévő - 
épülete, ahol megszólalhatott Isten Igéje.

Kupai-Szabó Tímea és Kupai-Szabó Kor-
nél lelkipásztorok hálát adtak ezen a délelőt-
tön azért is, hogy Isten e településre vezette 
őket tíz esztendővel ezelőtt, megköszönve 
azt a sok-sok áldást, melyben a gyülekezet-
tel együtt részük lehetett.

A jól ismert martfűi szlogen átiratával, egy 
mondatban úgy foglalták össze a rájuk váró 
ünnepi napot: Minden időben, Isten kezében!

A legnagyobb nemzeti ünnepünk, állam-
alapító Szent István ünnepe alkalmából ren-
dezett városi megemlékezésen Rágyansz-
ky István tisztelettel köszöntötte a vendége-
ket, városunk megjelent polgárait, testvérvá-
rosaink küldöttségeit, egyházaink, intézmé-
nyeink képviselőit.

– Mai küzdelmes mindennapjaink köze-
pette különösen nagy szükségünk van törté-
nelmi példára, bíztatásra, reménységre, s 
időnként ünnepségre, örömünnepre is. Az ál-
lamalapítás, Szent István királyunk ünnepe 
ilyen felemelő ünnepnap.

A régmúlt idők elhomályosuló gomolygá-
sából fényesen villan elő első királyunk, 
Szent István király, akinek eleven, hús-vér 
testéről az évezrede visszaverődő fényré-

szerepet játszott a Kárpát-medencében. A 
magyar állam a történelem viharaival dacol-
va folyamatos küzdelmet, élet-halál harcot 
folytatott: Európa közepén küzdött a tatárral, 
törökkel, némettel, orosszal. Ellentétben 
más, nagy birodalmakkal, nem folytatott hó-
dító, területszerző politikát, sosem törekedett 
gyarmatbirodalomra.

Ám midőn nem érvényesültek István gon-
dolatai, s az ország akkori felelőtlen, tehet-
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Az ünnepség programját Sülyi Károly 
énekművész, a Kossuth Nyugdíjasklub Nép-
dalköre, a Martfű Néptáncegyüttes és a Mar-
tonosi Néptáncegyüttes előadása színesítet-
te.

Az önkormányzat állami ünnepünk, au-
gusztus 20-a tiszteletére minden évben elis-
merésben részesíti azokat a személyeket, 
közösségeket, akik Martfű városért, az itt élő 
és dolgozó emberekért tevékenykednek, 
vagy a maguk területén kiemelkedő teljesít-
ményt nyújtottak.

Az idei évben 19-en vehettek át az önkor-
mányzat által adományozott díjakat és elis-
merő okleveleket dr. Papp Antal polgármes-
tertől.

Martfű Városért Díjban azok a szemé-
lyek, közösségek részesülhetnek, akik folya-
matosan, több éven keresztül kifejtett mun-
kásságukkal hozzájárultak településünk 
múltjának megőrzéséhez, elősegítették a vá-
ros életének felemelkedését, fejlődését, 
Martfű érdekeit szolgálták, jó hírnevét öreg-
bítették.

Az augusztus 20-i ünnepi megemlékezés 
díszmenettel és koszorúzással folytatódott 
városunk főterén, a Szent István szobornál, 
ahol az államalapítás ünnepe alkalmából a 
testvérvárosok delegációi és városunk kö-
zösségei helyezték el a megemlékezés ko-
szorúit.

– Fekete volt az egész, az egér sem ette 
meg, de mi igen – idézte néhány falat kenyér-
re vonatkozó háborús emlékeit Ráduly Fe-
renc atya délután, a Szent István szobornál, 
az Ökumenikus újkenyér szentelésen. – 
Legyünk hálásak a mindenható Istennek 
most, a 2019-es aratás alkalmával, és az az-
zal munkálkodóknak. Becsüljük meg az Isten 
ajándékaként nyert kenyeret, tanítsuk meg 
gyermekeinket, hogy soha ne dobják el a ke-
nyeret. A gyémántmisés, 86 éves atya, meg-
köszönve a következő esztendő kenyerét 
adott hálát mindennapi kenyerünkért.

Az ünnepi programokat városunkban is 
látványos tűzijáték fényei koronázták, méltó-
képpen emlékezve Szent István királyra és 
az államalapításra.

Herbály Jánosné

Önkormányzati elismerések állami 
ünnepünkön

Martfű Város Önkormányzata augusztus 
20-a tiszteletére minden évben elismerésben 
részesíti azokat a személyeket, közössége-
ket, akik Martfű városért, az itt élő és dolgozó 
emberekért tevékenykednek, vagy a maguk 
területén kiemelkedő teljesítményt nyújtot-
tak.

Az önkormányzat által 2019. évben ado-
mányozott díjakat dr. Papp Antaltól, Martfű 
Város polgármesterétől vehették át az arra 
érdemesek.

Hatékony iskolai közösségteremtő mun-
kája, a tudást értékként kezelő tevékenysége 
elismeréseként posztumusz „MARTFŰ VÁ-
ROSÉRT DÍJ” kitüntetésben részesült Mol-
nár Dezső pedagógus, egykori általános is-
kolai igazgató.

Értékteremtő, példaértékű nevelő-oktató 
munkájukért, a város, a közösség érdekében 
végzett tevékenységükért „MARTFŰ VÁ-
ROSÉRT DÍJ” kitüntetést vehetett át a Mart-
fűi József Attila Általános Iskola Nevelő-
testülete.

Városunk közösségéért és hitéletének 
gazdagításáért végzett, az elvárhatón is túl-
mutató munkájukért „MARTFŰ VÁROSÉRT 
DÍJ” kitüntetésben részesült Kupai-Szabó 
Kornél és Kupai-Szabó Tímea.

Jelentős munkahelyteremtő tevékenysé-
géért, városuk nemzetközi hírnevének öreg-
bítéséért és meghatározó gazdasági szere-
péért „MARTFŰ VÁROSÉRT DÍJ” kitüntetést 
vehetett át a Rigo Szerszám- és Formaké-
szítő Kft.

Martfű Város Önkormányzata posztu-
musz „MARTFŰ VÁROS PEDAGÓGIAI, NE-
VELÉSI DÍJA” kitüntetést adományozott a 
Martfűi Cipőipari Szakközépiskolában vég-
zett kimagasló fizikatanári tevékenysége, 
magas szintű kutatómunkája és fizika tan-
könyvek írása szakmai munkájának elisme-
réseként Arany Tóth László fizikatanárnak.

Több évtizedes kimagasló pedagógiai te-
vékenységéért „MARTFŰ VÁROS PEDA-
GÓGIAI, NEVELÉSI DÍJA” kitüntetést vehe-
tett át Döbreiné Deli Erzsébet középiskolai 
tanárnő.

A hivatásában és a környezetvédelmi ne-
velésben évtizedek óta végzett munkájáért 
„MARTFŰ VÁROS PEDAGÓGIAI, NEVELÉ-
SI DÍJA” kitüntetésben részesült Kávási Ist-
ván Mihályné Törőcsik Marianna óvodape-
dagógus.

Zenei munkássága elismeréseként 
„MARTFŰ VÁROS KULTURÁLIS, MŰVÉ-
SZETI DÍJA” kitüntetést vehetett át Leczó 
Szilveszter zeneművész, az „Ismerős arcok” 
zenekar billentyűse.

Művészi pályája, szakmai elhivatottsága 
elismeréseként „MARTFŰ VÁROS KULTU-
RÁLIS, MŰVÉSZETI DÍJA” kitüntetésben ré-
szesült Sülyi Károly énekművész.

Sok évtizedes lelkiismeretes munkája 
alapján az önkormányzat „MARTFŰ VÁ-
ROS KÖZSZOLGÁLATÁÉRT DÍJ” kitünte-
tést adományozott Kürtiné Oravecz Éva 
egészségügyi szakápoló részére.

Kimagasló ifjúsági és veterán sportered-
ményei valamint példamutató életpályája 

alapján „MARTFŰ VÁROS SPORT DÍJA” ki-
tüntetést vehetett át Horváth Dezsőné egy-
kori atléta, volt ifjúsági válogatott.

Példamutató labdarúgó pályafutása, 
sportszerűsége, nevelő munkája és edzői te-
vékenysége elismeréseként „MARTFŰ VÁ-
ROS SPORT DÍJA” kitüntetést vehetett át 
Kardos Mihály volt labdarúgó és sportedző.

A város közösségéért végzett önzetlen te-
vékenységéért Martfű Város Önkormányza-
ta „ÖNKORMÁNYZATI ELISMERŐ OKLE-
VELET” adományozott Szilágyi Imre vállal-
kozó, a Szil-Trade Kft. társtulajdonosa részé-
re.

Közösségfejlesztő, városszépítő és kör-
nyezetvédelmi, pedagógiai munkája alapján 
„ÖNKORMÁNYZATI ELISMERŐ OKLEVE-
LET” vehetett át Vinczéné Balogh Magdol-
na, a Városszépítő Egyesület elnöke, a váro-
si Civil Kerekasztal vezetője.

40 éves művészeti munkájáért, szakmai 
elhivatottságáért, mely érték városunk kö-
zössége számára, „ÖNKORMÁNYZATI EL-
ISMERŐ OKLEVÉLBEN” részesült a Martfű 
Városi Nőikar közössége.

Művészeti tevékenységük és a közelmúlt-
ban elért „Nívódíjas Együttes” minősítésük 
alapján „ÖNKORMÁNYZATI ELISMERŐ 
OKLEVELET” vehetett át a több mint 60 éves 
múlttal rendelkező Martfű Néptáncegyüt-
tes, Martfű város legrégebbi kulturális közös-
sége.

Példaértékű sportkarriere elismeréseként 
„ÖNKORMÁNYZATI ELISMERŐ OKLEVE-
LET” vehetett át Petróczki Magdolna erőe-
melő világbajnok sportoló.

Az ugrókötél sportágban elért kiváló ered-
ményeikért „ÖNKORMÁNYZATI ELISMERŐ 
OKLEVÉLBEN” részesültek Cuczor Zsuzsa 
és Papp Orsolya ugrókötél világbajnok 
sportolók.

Az önkormányzati díjátadást követően, öt 
évtizede átvett pedaógiai diplomája és példa 
értékű oktató-nevelő munkája elismerése-
ként Kardosné Kiss Aranka volt pedagógus 
vehette át aranyoklevelét dr. Papp Antal pol-
gármestertől.

Az önkormányzati elismerésekhez szív-
ből gratulálunk!

Herbály Jánosné

A RIGO Kft. 2019.08. 20-án  átvehette 
a  „ Martfű Városért” megtisztelő címet. 
Ezen kitüntetés mellé az önkormányzat  
pénzjutalomban is részesítette a céget.

 A Kft. vezetése úgy döntött, hogy a 
pénzjutalmat  felajánlja a martfűi Portyázó 
Porontyok Alapítványnak, annak érdeké-
ben, hogy elősegítse a gyermekek fejlő-
dését.
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Martfű Város Önkormányzata állami ün-
nepünk, augusztus 20-a tiszteletére minden 
évben elismerésben részesíti azokat a sze-
mélyeket, közösségeket, akik Martfű váro-
sért, az itt élő és dolgozó emberekért tevé-
kenykednek, vagy a maguk területén kiemel-
kedő teljesítményt nyújtottak.

Az önkormányzat által 2019. évben ado-
mányozott díjakat dr. Papp Antaltól, Martfű 
Város polgármesterétől vehették át a 
díjazottak.

Martfű Város Önkormányzata Martfű Váro-
sért Díjat adományoz azoknak a személyek-
nek, közösségeknek, akik folyamatosan, 
több éven keresztül kifejtett munkásságukkal 
hozzájárultak településünk múltjának megőr-
zéséhez, elősegítették a város életének fele-
melkedését, fejlődését, Martfű érdekeit szol-
gálták, jó hírnevét öregbítették.

Martfű Város Önkormányzata posztu-
musz Martfű Városért Díjat adományozott az 
általa vezetett pedagógus közösség számá-
ra átadott szakmai kincsek és hivatástudat, a 
gyermekekért és a város közösségéért vég-
zett több évtizedes szakmai munka elismeré-
seként MOLNÁR DEZSŐ pedagógus, egy-
kori általános iskolai igazgató részére.

A díjat özvegye, Molnár Dezsőné vette át.

Martfű Város Önkormányzata Martfű Vá-
rosért Díjat adományozott több évtizedes ki-
emelkedő, magas színvonalon végzett neve-
lő-oktató munkájáért a MARTFŰI JÓZSEF 
ATTILA ÁLTALÁNOS ISKOLA NEVELŐ-
TESTÜLETÉNEK.

A díjat Földi Edina intézményvezető vette 
át.

De kezük munkáját dicsérik az intézmény fa-
lain található dekorációk is.

A tantestület tagjai maximálisan tisztelet-
ben tartják a tanulók személyiségét, keresik 
és fejlesztik a bennük rejlő értékeket. Szak-
mai munkájukra az igényesség, a tanulói ak-
tivitásra, tevékenységre fókuszáló módsze-
rek előtérbe helyezése jellemző.

Martfűért, az itt élő és dolgozó emberekért tevékenykednek
I. RÉSZ - MARTFŰ VÁROSÉRT DÍJAT VEHETTEK ÁT

Molnár Dezső 1955-ben kapott földrajz-
történelem szakos tanári diplomát a Szegedi 
Tanárképző Főiskolán. Pedagógiai pályáját 
Öcsödön kezdte, ahol munka mellett szerzett 
egyetemi diplomát. 1972-től a Martfűi Martos 
Flóra Általános Iskolában folytatta munkáját 
igazgatóhelyettesként, de mellette munkált 
benne a közösségért való tenni akarás, és 
aktív szerepet vállalt a Járási Pedagógiai 
Szakszervezet titkáraként is. 1982-től egé-
szen 1995-ben történt nyugdíjazásáig a Már-
tírok úti Általános Iskola igazgatója volt. Saj-
nos a nyugdíjas éveket nem sokáig élvezhet-
te, mert a nyugdíjba vonulását követő évben 
tragikus hirtelenséggel elhunyt, óriási űrt 
hagyva maga után.

Munkájának alapvető jellemzője a hiva-
tástudat, a gyermekek és a szakma szerete-
te, a közösségért érzett felelősség. Ösztö-
nözte és támogatta kollégái szakmai munká-
ját, a szülőkkel és a diákokkal közvetlen kap-
csolatot ápolt.

Hatékony iskolai közösségteremtő mun-
kája, a tudást értékként kezelő tanulói közös-
ségformáló tevékenysége elismeréseként 
részesült a Martfű Városért Díjban.

* * *

A Martfűi József Attila Általános Iskola 

tantestületének erőssége, hogy tagjai biza-

lommal teli, nyugodt hangulatú munkahelyi 

légkörben tudnak dolgozni. A segítőkész 

munkaközösségben mindenki törekszik az 

együttműködésre. A pedagógusok nagy ta-

pasztalat és szakmai tudás birtokában hosz-

szú évek óta dolgoznak együtt, így össze-

szokottan segítik egymás munkáját. A szak-

mai felkészültséget igazolja, hogy a legfonto-

sabb méréseken az eredményeik a nagyvá-

rosi iskolák színvonalával vetekszenek. 2019 

augusztusától az egész nevelőtestület be-

kapcsolódott az úgynevezett Komplex Alap-

programba, amely középpontjában a tanulók 

komplex személyiségfejlesztésére fókuszáló 

alapmódszerek állnak.

A gyermekek sokoldalú személyiségfej-

lesztésére figyelve számtalan pályázatban 

vesznek részt sikeresen. A magyarságtuda-

tot a "Határtalanul pályázat" kirándulásain in-

direkt módon alakítják, de figyelmet fordíta-

nak a természettudományos és a pályavá-

lasztással kapcsolatos készségek kialakítá-

sára is. A nyári szünetekben pedig a nyári tá-

borok szervezésével igyekeznek a diákok 

szabadidejét hasznosan és tartalmasan ki-

tölteni.

A tanárok sokasága még nem jelent tan-

testületet, csak akkor válik azzá, ha tagjai 

azonos módon ítélik meg az emberi értéke-

ket és hibákat, és ha a közösség egységes a 

követendő emberi normák közvetítésében. 

Ez a kialakult, a tantestület által elfogadott 

egységes normarendszer adja meg a Martfűi 

József Attila Általános Iskola arculatát is.

A nevelőtestület tagjai fontos feladatuk-
nak tekintik a hagyományok ápolását. Kreati-
vitásuk, igényességük minden évben meg-
mutatkozik a karácsonyi mesejáték, alapítvá-
nyi bál, farsang, ballagási ünnepség, a külön-
böző városi ünnepségek megvalósításakor. 

Tanítványaik kimagasló eredményeket ér-
nek el számtalan tanulmányi, művészeti és 
sport területen.

A Martfűi József Attila Általános Iskola 
tantestülete és dolgozói értékteremtő tevé-
kenységükért, példaértékű nevelő-oktató, a 
város, a közösség érdekében végzett közös-
ségteremtő munkájukért részesültek Martfű 
Városért Díjban, melyhez szeretettel gratulá-
lunk!

* * *
Martfű Város Önkormányzata Martfű Vá-

rosért Díjat adományozott városunk közös-
ségéért és hitéletének gazdagításáért vég-
zett, az elvárhatón is túlmutató munkájukért 
KUPAI-SZABÓ TÍMEA és KUPAI-SZABÓ 
KORNÉL református lelkipásztorok részére.

A Kupai-Szabó Tímea és Kupai-Szabó 
Kornél református lelkész házaspár 10 éve, 
2009-ben érkezett városunkba. Tímea a 
Nagykunságban nőtt fel, Kornél pedig a Sza-
bolcs-Szatmár-Bereg megyei Rohodról szár-
mazik. Mindketten a Debreceni Református 
Hittudományi Egyetemen szerezték első dip-
lomájukat, teológus-lelkész szakon. Lelki-
pásztori szolgálatukat már házaspárként vá-
rosunkban valamint Rákóczifalva és Rá-
kócziújfalu gyülekezeteiben kezdték el.

Kornél a helyi gyülekezeti szolgálat mel-
lett a Nagykunsági Református Egyházme-
gye életében is aktív részt vállal, több tisztsé-
get betöltve. A Nagykunsági Református 
Egyházmegye lelkészi tanácsosa, számve-
vője valamint az egyházmegye választási bi-
zottságának elnöke.

Az elmúlt évek során mindketten másod-
diplomát szereztek. Kornél a Debreceni Re-
formátus Hittudományi Egyetemen vallásta-
nár és kollégiumi nevelő, Tímea pedig a Bu-
dapesti Teológiai Főiskolán keresztyén co-
ach és vezető képesítést szerzett.

Fiatalos lendülettel és elhivatottsággal lát-
tak neki településünkön a hitélet gyermekek-
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kel történő megismertetésének, s rövid idő 
alatt magas létszámmal sikerült általuk a hit-
oktatás megszervezése az óvodákban és az 
általános iskolában.

Szinte ezzel egyidejűleg aktívan bekap-
csolódtak a város életébe a családok segíté-
se terén is, hiszen a kezdetekben megfogal-
mazott hitvallásuk alapján mindig az embere-
ket szerették volna bátorítani, a lelküket meg-
nyugtatni, s olyan erkölcsi értékeket felmutat-
ni, amelyek többeknek már nem sokat jelen-
tenek: a tisztességet, a becsületet és a leg-
fontosabbat, a szeretetet.

határozó gazdasági szerepéért a RIGO 
SZERSZÁM- ÉS FORMAKÉSZÍTŐ KFT-
nek.

A díjat Rigó Zoltánt és fia, Rigó Péter, a 
cég ügyvezető igazgatói vették át.

A RIGO Szerszám- és Formakészítő Kft. 
ügyvezető igazgatója, Rigó Zoltán a váro-
sunkban tevékenykedő családi vállalkozást 
feleségével, Bugyi Irénnel, a RIGO Kft. gaz-
dasági igazgatójával, s fiával, Rigó Péterrel, 
a családi vállalkozás kereskedelmi vezetőjé-
vel együtt hozta létre, s irányítja. Az 1990-ben 

Martfű Város Önkormányzatával az el-
múlt egy évtized alatt folyamatosan és ered-
ményesen működtek együtt a különböző vá-
rosi ünnepi alkalmak során, nemzeti ünne-
pek, megemlékezések lebonyolításával, így 
az ünnepekhez hozzájárultak a református 
istentiszteletek, a templomkerti koszorúzá-
sok.

A művészeti közösségek zenei koncertjei-
nek fogadásával, beépítésével az egyház-
község életébe és a már kialakított hagyo-
mányok folytatásával aktív segítőként, társ-
szervezőként folyamatosan nagy segítséget 
nyújtottak a város közösségének.

Több alkalommal fűződött a nevükhöz a 
Mindenki Karácsonya városi ünnepi rendez-
vényen színvonalas, meghitt Betlehemes 
műsor megvalósítása, alkalmanként közel 
80 gyermek bevonásával. Sikeres volt ré-
szükről az Adventi jótékonysági vásár hagyo-
mányának kialakítása, valamint aktív része-
sei voltak az Adventi adománygyűjtéseknek.

Évek óta közreműködnek a nemzetközi 
testvérvárosi programok lebonyolításában, a 
Nemzetközi Ifjúsági Találkozók gyermekei-
nek, a város turisztikai delegációinak fogadá-
sában, ehhez kapcsolódóan a templom be-
mutatásában.

Az elmúlt évek alatt minden lehetőséget 
kihasználva pályázati források, adományok 
felkutatásával sokat tettek a református 
templom, gyülekezeti terem, parókia, temp-
lomkert fejlesztéséért.

Hittel és szeretettel végzett munkájukat 
megköszönve, a díjhoz szívből gratulálunk 
és munkájukhoz a továbbiakban is sok sikert 
kívánunk!

* * *

Martfű Város Önkormányzata Martfű Vá-
rosért Díjat adományoz jelentős munkahely-
teremtő tevékenységéért, városunk nemzet-
közi hírnevének öregbítéséért valamint meg-

alapított vállalkozás fő profilja a szerszámké-
szítés lett, különféle partnereknek dolgozott.

A cipőipari szerszámgyártás visszaszoru-
lását követően a cég könyvkötőgépek gyár-
tását kezdte meg 1992-ben.

A könyvkötőgépek gyártása nagy sikerrel 
indult, termékeik keresettekké váltak, betör-
tek a világpiacra, ez irányú tevékenységük 
meghatározóvá vált, a beszállítói és vevői 
kör gyorsan bővült. A telephelyük bővítésével 
elérték a jelentős üzemi méretet és dolgozói 
létszámot. A cég a könyvkötőgépek gyártá-
sában hazánkban egyedülálló. Az itt gyártott 
gépek méret- és teljesítmény kategóriájuk-
ban a világpiacon is jelentős szerepet tölte-
nek be. Jelenleg évente 120-140 gépet állíta-
nak elő, s az EU követelményeinek is megfe-
lelő termékeik közel 90 országba jutottak el. 
Termékeiket folyamatosan fejlesztik, s büsz-
kék arra, hogy gépeikben szinte minden al-
katrész és szoftver saját fejlesztés.

A családi vállalkozás több magas elisme-
résben részesült. A Jász-Nagykun-Szolnok 
Megyei Kereskedelmi és Iparkamara vala-

mint a Magyar Tudományos Akadémia Deb-
receni Területi Bizottság Innovációs Díját 
2001-ben nyerte el, 2007-ben a  Magyar Ter-
mék Nagydíj Pályázaton Elismert Termék dí-
jat nyert, 2007-ben kapta meg a Magyar Mi-
nőség Háza elismerését, 2011-ben a Magyar 
Innovációs Nagydíjat. A Jász-Nagykun-Szol-
nok Megyei Kereskedelmi és Iparkamara 
2014-ben Az év vállalkozása címmel tüntette 
ki. A cég nyomdaipari kötőgép-családja a 
Magyar Termék Nagydíjat is megkapta 2015-
ben.

A RIGO Kft. tevékenységi körébe tartozik 
még a szerszámgyártás, műanyag-fröccsön-
tő, kivágó és hajlító szerszámok valamint kü-
lönböző nagy bonyolultságú gépalkatrészek 
gyártása. Ezen kívül a kft. még lemezmeg-
munkálással, alumíniumöntéssel is foglalko-
zik, továbbá nagy pontosságú kivágó-kisza-
bó kések gyártásával az autó- és a cipőipar 
számára. E feladatokat sokoldalú, forgácsoló 
CNC megmunkáló-központokon végzik. A 
kft. árbevétele a múlt évben meghaladta a 
700 milliót, amelynek 70 %-a export tevé-
kenységből tevődött össze.

A társaság büszke arra, hogy városunk-
ban, a martfűi és környékbeli emberek közre-
működésével, mint családi vállalkozás, világ-
sikert ért el, termékei saját fejlesztésűek, kor-
szerűek s a világpiacon igen keresettek. A 
hazai elismeréseken túl messze földön hirde-
tik a martfűi emberek tehetségét, munkájá-
nak minőségét.

A díjhoz gratulálunk és további szakmai 
és gazdasági sikereket kívánunk!

 (Folytatás a következő lapszámban.)

Az augusztus 20-i önkormányzati ünnepség programját testvértelepülésünk, Marto-
nos Néptáncegyüttesének előadása is színesítette
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Tisztelt Ebtartók!

Az állatok védelméről és kíméletéről szóló 
1998. évi XXVIII. törvény (Ávt.) 42/B. § (1) 
bekezdésének rendelkezése alapján az eb 
tartási helye szerint illetékes önkormányzat 
ebrendészeti feladatainak elvégzése érde-
kében, illetve a veszettség elleni oltás jár-
ványvédelmi vonatkozásaira való tekintettel 
– három évente legalább egy alkalommal – 
ebösszeírást végez.

A települési önkormányzat az ebössze-
írás alapján az ebtartók által szolgáltatott 
adatokról helyi elektronikus nyilvántartást 
köteles vezetni, az állat tulajdonosa, tartója 
és más személyek jogainak, személyes biz-
tonságának és tulajdonának védelme, vala-
mint az ebrendészeti és állatvédelmi felada-
tainak hatékony ellátása céljából.

Az eb tulajdonosa és tartója az ebössze-
íráskor köteles a törvényben előírt adatokat a 
települési önkormányzat rendelkezésére bo-
csájtani.

A 2019. évi ebösszeírás céljából kérem, 
szíveskedjenek az ebtartók az állat oltási 
könyvében található adatokat szolgáltat-
ni.

Tájékoztatom Önöket, hogy az Önkor-
mányzat megbízásából megbízólevéllel 
rendelkező munkatársak személyesen 
keresik fel az ebtartókat. Amennyiben nem 
találják otthon, a postaládában értesítést és 
ebösszeíró adatlapot helyeznek el.

A visszajuttatás módjai:

- a kitöltött összeíró adatlap a Polgármes-
teri Hivatal portáján történő leadásával,

- a kitöltött összeíró adatlap postai úton 
(5435 Martfű, Szent István tér 1.) történő 
megküldésével,

- a kitöltött összeíró adatlap faxon történő 
továbbításával, (56/450-853)

- a kitöltött összeíró adatlap elektronikus 
úton, a titkarsag@ph.martfu.hu címre történő 
megküldésével.

Az ebösszeíró adatlapok leadásának 
végső határideje: 2019. október 31.

Az adatlapok további példányai beszerez-
hetőek a Polgármesteri Hivatal portáján, illet-
ve letölthető a város honlapjáról.

Felhívom a Tisztelt Ebtartók figyelmét, 
hogy az adatszolgáltatási kötelezettség el-
mulasztása állatvédelmi bírságot vonhat 
maga után. A bírság összege az állatvédelmi 
bírságról szóló 244/1998. (XII.31.) Korm. 
rendelet 2. § (1)-(2) bek. és a 3. sz. melléklet 
d.) pontja alapján 30.000 Ft.

Az adatszolgáltatási kötelezettség teljesí-
tését és a benyújtott adatlapok valóságtartal-
mát a Polgármesteri Hivatal munkatársai el-
lenőrizhetik.

Annak érdekében, hogy a nyilvántartás 
aktuális információkat tartalmazzon, az ebtu-
lajdonosok az ebösszeírást követően is köte-
lesek az adatokban bekövetkező változáso-
kat, szaporulatot írásban bejelenteni.

Az eb tulajdonosa és tartója a bejelenté-
sét a fent megjelölt módokon továbbíthatja a 
nyilvántartás számára.

A kedvtelésből tartott állatok tartásáról és 
forgalmazásáról szóló 41/2010. (II.26.) 
Korm. rendelet 17/B § (10) bekezdése értel-
mében 2013. január 1. napjától a négy hó-
naposnál idősebb eb csak chippel megje-
lölve tartható, ezért kérem, amennyiben a 
jogszabályban meghatározott kötelezettsé-

Ebösszeírás
AZ ÖNKORMÁNYZAT MUNKATÁRSAI SZEMÉLYESEN KERESIK FEL AZ EBTARTÓKAT

2019. 09. 20. péntek, 16.00:

2002 óta minden évben szeptember 16. 
és 22. között kerül megrendezésre az Euró-
pai Mobilitási Hét a fenntartható mobilitás je-
gyében. Martfű 5. alkalommal csatlakozik a 
kezdeményezéshez, melyet az Innovációs 
és Technológiai Minisztérium hirdet meg ha-
zánkban. A tavalyi évben már több mint 260 
település csatlakozott a kampányhoz Ma-
gyarországon.

A kampány egy összeurópai kezdemé-
nyezés része, amely kifejezetten az ésszerű 
közlekedés gazdaságnövelő hatásaira he-
lyezi a hangsúlyt. A kihívások elemzésével 
olyan közlekedési módokat próbálnak meg-
teremteni, amelyekkel javítani kívánnak az 
európai polgárok életminőségén, egészségi 
állapotán és nem hagyják figyelmen kívül 
környezetünk védelmét sem.

Az idei év mottója: „Sétálj velünk”.

„Sétálj velünk!”
AUTÓMENTES NAP MARTFŰN 

gének még nem tett eleget, úgy szíveskedjék 
a chippel nem rendelkező ebeket állatorvos-
sal megjelöltetni. Ezen előírás megsértése 
esetén az ebtartó szintén állatvédelmi bír-
sággal sújtandó.

Megértésüket, együttműködésüket kö-
szönöm!

Szász Éva

Jegyző

A programsorozat keretén belül megszó-
lítjuk a civil közösségeket, hogy csatlakozza-
nak hozzánk egy közös sétára, melyre min-
den martfűi polgárt is szeretettel várunk a 
Martfűi József Attila Általános Iskola hátsó 
kapubejárójánál, cél a Polgármesteri Hivatal. 
A József Attila Általános Iskolában és a Já-
tékvár Óvoda tagintézményeiben, valamint a 
Damjanich János Szakképző Iskola és Kollé-
giumban különböző programokkal várjuk a 
gyerekeket, diákokat.

A rendőrség ezen a napon ellenőrizni fog-
ja a város több pontján a kerékpárral közle-
kedők világítását is.

A részletes programsorozat megtalálható 
a város honlapján.

Szekeres Mónika Gizella

önkormányzati képviselő

programsorozat szervezője

A Játékvár Óvoda és Bölcsőde lakossági 
bejárásra várta az érdeklődőket a nyáron 
felújított és bővített Munkácsy úti Óvodába. 

A látogatókat az óvoda vezetője, Tur-
nyánszkiné Enyedi Andrea köszöntötte. 

Csoportszobákkal, fejlesztő- és tornaszo-
bával és szociális helyiségekkel bővült a 
Munkácsy úti Óvoda.  Modernebb udvar 
kialakítása is folyamatban van, ahol a gye-

rekek olyan tevékenységeket is tudnak majd 
végezni, ami a mozgásfejlődésükhöz, a jó 
közérzetükhöz és a mozgásbiztonság 
elsajátításához szükséges. 

A megújult óvoda és annak dolgozói – 
ahogyan eddig is – derűs, játékos és sze-
retetteljes légkörben fogadják a gyerekeket, 
az immár innovatívabb, professzionálisabb 
környezetben.
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Polgármesterjelöltek

Jelölt neve     Jelölt szervezete

 1. Dr. Papp Antal     független

Önkormányzati képviselőjelöltek

Jelölt neve     Jelölt szervezete

 1. Czinege József     független

 2. Dankó Zsolt     független

 3. Dr. Despotov Svetozar    független

 4. Farkas Roland     független

 5. Földi Edina Sára    független

 6. Gaál István     független

 7. Gajdos Teréz     Fidesz-Magyar Polgári Szövetség,
       Kereszténydemokrata Néppárt

 8. Gálné Balasi Zsuzsanna    független

 9. Horváth Endréné     Fidesz-Magyar Polgári Szövetség, 
       Kereszténydemokrata Néppárt

10. Kontér Sándor Csaba    független

11. Kontos Tibor     Magyar Szocialista Párt, Lehet Más a Politika,
       Demokratikus Koalíció, Momentum Mozgalom

12. Lefor Mercédesz    független

13. Melis Attila     független

14. Molnár Aranka     Fidesz-Magyar Polgári Szövetség,
       Kereszténydemokrata Néppárt

15. Nagy Gábor     független

16. Petróczki Gábor     független

17. Rágyanszky István    független

18. Sági István     Fidesz-Magyar Polgári Szövetség, 
       Kereszténydemokrata Néppárt

19. Szekeres Mónika Gizella    független

20. Szilágyi Imre     független

21. Turnyánszkiné Enyedi Andrea   független

22. Dr. Urbán-Szabó Béla    független

23. Vass Éva     független

Helyi Önkormányzati Választások 2019. október 13.

BEMUTATKOZNAK A
POLGÁRMESTER- ÉS A KÉPVISELŐJELÖLTEK
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Tisztelt martfűi Lakosok!

Dr. Papp Antal vagyok, tősgyökeres martfűi, 50 éves. Jelenleg is 

Martfű Város Önkormányzatának Polgármesteri Hivatalában 

dolgozom, mint polgármester. Jogász, közgazdász, informatikai 

mérnök diplomával rendelkezem. 

Szeretnék köszönetet mondani mindenkinek, aki segített és 

támogatásáról biztosított az elmúlt öt évben és most a választások alatt 

is. 

A támogatói aláírások gyűjtése alatt nagyon sok emberrel 

találkoztam. Az emberek véleménye az volt, hogy a polgármesternek 

legyen megfelelő iskolai végzettsége, önkormányzati, vezetői gyakorlata 

és értsen a pénzügyekhez. Legyen dinamikus, határozott, tettre kész, 

rugalmas, tekintse életcélnak a polgármesterséget, és ne egy ciklusra 

készüljön. A város minden polgárát képviselje, ne legyen pártpolitikai 

függősége, elkötelezettsége.

Önök közül nagyon sokan tudják rólam, hogy párt független vagyok, 

de természetesen ez nem jelenti azt, hogy nem ismerem a pártok 

elképzeléseit, tevékenységét. Megítélésem szerint egy település 

életében az ott élők boldogulása, jó közérzete, lokálpatriotizmusa a 

legfontosabb, melyhez nem szükséges a polgármesternek a pártiránti 

elkötelezettsége, hiszen neki a város minden egyes lakosát egyformán 

képviselnie kell. Véleményem szerint ennek alkalmanként akár gátja is 

lehet a párt elkötelezettség, ami nem biztos, hogy azonos a város 

érdekével.

A megválasztásom óta eltelt majdnem öt év. Ez alatt az öt év alatt 

igyekeztem tartani a szavamat és a lehetőségek szerint megtenni, 

véghezvinni, amit megígértem. Én úgy gondolom, hogy ez többségében 

sikerült is. Akik ismernek tudják rólam, hogy reálisan gondolok a város 

jövőjére. Nem próbálok kitűzni lehetetlen és fenntarthatatlan célokat, hisz 

a város működőképességének megőrzése a legfontosabb cél 

számomra.  

A legfőbb közös célunkat, Martfű város fejlődését és fejlesztését 

csak együtt érhetjük el. Polgármesterként jól ismerem a várost és annak 

gazdálkodását. Ismerem az itt élő emberek igényeit, és azt meg tudom 

ígérni, hogy a mostani eredményes, fejlesztés megalapozó pénzügyi 

politikát fogom folytatni továbbra is.

Rengeteg felújítást végeztünk, ezek felsorolása itt nem lehetséges. 

Sok minden változott és sok minden fejlődött a városunkban. De 

semmiképpen nem ülhetünk nyugodtan ezeken az eredményeken, még 

ha más környező települések, sőt a megyében is példaként emlegetik 

városunkat. Van még mit csinálni!

A fejlődés legnehezebb, de egyben legfontosabb feltétele a 

munkahelyteremtés. További fontos cél egy martfűi idősotthon 

létrehozása és a lakosságszám növelése.

Remélem, hogy sokak bizalmával élve, újra elnyerhetem a 

polgármesteri tisztséget, és munkámmal továbbra is hasznára lehetek 

Martfű minden lakosának.

Kérem, hogy a 2019. október 13-i a polgármesteri választáson 

támogassanak szavazatukkal!

Dr. Papp Antal polgármesterjelölt

Dr. Papp Antal
független polgármesterjelölt

Czinege József
független képviselőjelölt

elvárásoknak kell megfelelni, és vállalom a feladatokat, amelyeket a 
városunk működésének biztosítása érdekében mind gazdaságilag, mind 
mentálisan meg kell tenni.

Szeretnék a zöldövezettel többet foglalkozni. Jelenleg a globális 
felmelegedés a legnagyobb problémája a világnak. Elsőként lehetővé 
tenni az üres helyeket, kihasználni. Parkosítással, fák és virágok 
ültetésével városunk arculatát, küllemét tenném szebbé. Fontosnak 
tartom tájba illő buszváró pavilonok kialakítását, egységes utca eligazító- 
tájékoztató táblák kihelyezését. Fontos számomra a városunk 
tisztasága, modernizálása. 

 Fiatalként szeretném megélni nyugdíjas éveim, és ezzel gondolok 
magukra is. 

A legfontosabb, hogy városunkban őszinte és összetartó 
kommunikáció jöjjön létre. Meg kell becsülni azokat az embereket, akik 
eddig is önzetlenül, szabadidejüket feláldozva dolgoztak, tettek a város 
érdekében.

Aktivitásommal szeretném szeretett városom képviselni és segíteni a 
testületi tagoknak, megkönnyíteni munkájukat. 

Amennyiben bizalmat szavaznak nekem az önkormányzati 
választásokon és szavazatukkal támogatnak, az elkövetkező években 
fejleszteni tudnám a települést. Számomra a martfűiek képviselete az 
első!

Kérem, jöjjön el és szavazzon saját független döntése szerint!

Dankó Zsolt
független képviselőjelölt

folytattam. Végzettségem mezőgazdasági gépész valamint fényképész.

Katonai szolgálatom letelte után 1983-ban nősültem és kerültem 
Martfűre. Azóta Martfűn élek, itt vagyok fényképész, először a Szolnok 
megyei Fényképész Kisszövetkezetnél, ahol öt évig voltam vezetőségi 
tag. Majd 1993-tól vállalkozóként folytattam tovább munkámat. Két 
felnőtt gyermekem van.

Munkám során rengeteg emberrel kötöttem ismeretséget, valamint 
betekinthettem a hétköznapi életükbe. Úgy érzem elfogadtak. Könnyen 
kerülök közvetlen kapcsolatba az emberekkel. Munkám során 
elhangzanak különböző hétköznapi problémáik is. Úgy gondolom 
ezekkel is kell foglalkozni, és közvetíteni a kéréseiket, kérdéseiket a 
megfelelő megoldások elérése érdekében.

Független képviselőként indulok az önkormányzati választáson. 
Célom, hogy a város és az egyéni érdekek összhangba kerüljenek.

Céljaim között szerepel az Idősek Napközi Otthonának létrehozása, 
valamint a gyermekek támogatásának korrigálása (2 gyermek is 
gyermek). A fiatalok letelepedését építési telkek osztásával és építési 
támogatással lehetne elősegíteni. Tisztább, ápoltabb város kialakítása is 
terveim között szerepel.

Tisztelettel:
Czinege József

független képviselőjelölt
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Tisztelt Választópolgárok!

Czinege József vagyok, 1959. március 8-
án Kunmadarason születtem. Szüleim 
gazdálkodó emberek voltak. Iskolai tanul-
mányaimat  Karcagon és Békéscsabán 

Tisztelt martfűi lakosok!

Építőipari vállalkozásom számára fontos a 
város fejlődése. Szeretném fejleszteni, 
korszerűsíteni a városunkat. 

Megválasztásom esetén tudom, milyen 



képviselője, az utolsó ciklusban az Egészségügyi, Foglalkoztatási és 
Szociális Bizottság elnökeként tevékenykedtem.

Fő érdeklődési területem, az önkormányzati munka keretein belül, az 
egészségügyi és szociális kérdések területe, de huszonöt éves 
képviselői munkám alatt megszerzett tapasztalataim alapján bármilyen, 
a testületi munka során felmerült kérdéshez hozzá tudok szólni, 
megismertem városunk működését, a rendeletalkotás, a képviselői 
munka minden részletét.

Úgy vélem, hogy az elmúlt öt évben Martfű sokat és jó irányban 
fejlődött, a fejlődés mindenki számára jól látható, városunk sokat szépült, 
élhetőbbé vált. Megújult a bölcsőde, az óvoda, a Művelődési Központ, 
néhány út és a kerékpárút. A város intézményei számára a működési 
költség biztosított volt, a város vagyona jelentősen gyarapodott, a 
pénzügyi tartalék is nőtt, ami a város gazdálkodását biztonságosabbá 
teszi ebben a gyakran kiszámíthatatlan gazdasági és rendeletalkotási 
környezetben.

Örömmel tölt el az, hogy a város fejlődéséhez képviselői munkámmal 
hozzájárulhattam. Amennyiben megtisztelnek bizalmukkal, továbbra is a 
város érdekében szeretnék tevékenykedni. Akárcsak öt éve, most is arra 
kérem önöket, hogy a tények, saját szemük, saját tapasztalataik, és ne 
politikai hovatartozásuk alapján, felelősségteljesen mérlegelve hozzák 
meg döntésüket a szavazás napján, hiszen a tét a város további 
fejlődése, szépítése, élhetőbbé tétele.

Tisztelettel, Dr. Despotov Svetozar, képviselőjelölt! 

Dr. Despotov Svetozar
független képviselőjelölt

Városunk lakóinak szerencsére rengeteg ötlete van azzal kapcso-
latban, hogy milyen változásokra lenne szükség a következő években. A 
leendő városvezetésen múlik, hogy ezekből mit tud majd megvalósítani.

Abban szerintem mindenki egyetért, hogy nagy szükség lenne 
munkahelyteremtő beruházásokra, de bármilyen fájó is ezt kimondani, a 
jelenlegi körülmények között erre igen kevés az esély. Már az nagy 
eredmény lesz, ha a jelenlegiek megmaradnak. Ugyanakkor sok olyan 
dolog van, mely megkönnyíthetné és jobbá tehetné az itt élők 
mindennapjait. Meggyőződésem szerint a következő ciklusban 
elsősorban ezekre kell koncentrálni. 

Például:

- a régi, elavult esővíz hálózat teljes körű felújítása,

- a martfűi labor működésének bővítése,

- az elszaporodott galambok károkozásának felszámolása,

- további oktatási-  és sportcélú fejlesztések támogatása,

- Martfű - Tiszaföldvár kerékpárút létesítése.

A magam részéről kiemelten fontosnak tartom, hogy az 
önkormányzat rendezze a viszonyát azokkal a társadalmi- és civil 
szervezetekkel, egyesületekkel, melyektől az utóbbi években 
eltávolodott. Mindenki egyforma bánásmódot érdemel, hiszen mindenki 
Martfűért, az itt élő gyerekekért és felnőttekért dolgozik! 

Arra kérem Önöket, hogy október 13-án szavazatukkal támogassák 
önkormányzati képviselővé történő megválasztásomat!

Farkas Roland
független képviselőjelölt
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Tisztelt Martfűiek!

Kedves Volt Tanítványok! Kedves Szülők!

Az idén első alkalommal adtam le az önkormányzati képviselőjelöltté 
váláshoz szükséges jelöléseket, így Egyéni Listás Független 
Képviselőjelöltként nyilvántartásba vett a Helyi Választási Bizottság.

Köszönöm mindenkinek, aki aláírta, s köszönöm mindazoknak, akik 
telefonon vagy személyesen a támogatásukról biztosítanak. Immár 30 
éve élek a városban, s bár nem vagyok tősgyökeres lakos, mégis úgy 
érzem, ide tartozom. Önökhöz és Hozzátok. Hiszem, hogy a tettek és a 
hozzáállás alapján méretik meg egy ember. A hétköznapokban és a 
nagyobb pillanatokban is. Akik ismernek, tudják, hogy lehetetlent nem 
nagyon ismerek, de akik közelről ismernek azt is tudják, hogy mindig 
csapatban gondolkodom.

A képzeletbeli választási zászlómra ugyanazt tűztem ki, ami eddig is 
első helyen szerepelt az életemben. A gyerekek. Azért ők, mert ha velük 
és körülöttük minden rendben van, akkor van jelen és jövő. A város múltja 
tiszteletreméltó. De legyen stabil jelene és biztató jövője! 
Megválasztásom esetén ígérem, mindent megteszek, hogy ez így 
legyen.

Akik közelről ismernek tudják, hogy megválasztásom nélkül is ezért 
fogok dolgozni nap, mint nap.

Földi Edina
független képviselőjelölt

Gondolván, hogy attól, hogy leadják a szavazatukat, nem lesz olcsóbb a 
kenyér. Ebben igazuk van, de ha így gondolkodnak továbbra is, akkor 
még 20 év múlva sem lesz Martfűn önálló idősek otthona, pedig erre 
nagy szüksége volna a városnak az elkövetkezőkben. 

Városunk lakossága egyre jobban fogy, és lehet, hogy a következő 
ciklus végére már alig leszünk 4000-en. Az új végzős fiatalok nem csoda, 
hogy tovább állnak. 

De nincsenek építési telkek és új építésű lakások, így a martfűi 
fiatalok nem tudják igénybe venni az állami támogatásokat sem.

Nos kedves polgárok éppen ezért kell önöknek most talpra állni, hogy 
végre új tagok kerüljenek a testületbe.

Olyan menedzser típusú emberekre van szükség, akik képesek 
pluszt is letenni az asztalra. Készek nagy dolgokat álmodni, még akkor is, 
ha erre hitelt kell felvennie a városnak.

Ha pl.: Széchenyi nem állt volna elő az Akadémia létrehozásának 
ötletével, ma szegényebbek lennénk egy pompás épülettel, s nem volna 
Lánchíd, nem volna híres a lótenyésztés az egész világon.

Hitel nélkül nincs előrejutás. Ezt tudja minden vállalkozó. Nem arra 
kell törekednünk, hogy kuporgatjuk a milliókat, hanem belevágni nagy 
dolgokba!

Lassan a később várossá lett települések, a szomszédok, már 
leköröznek minket. 

Kedves fiatalok!! Önök pedig azért is menjenek el szavazni, hogy 
reggel Szolnokra ingázva ne kelljen a hidegben fagyoskodva várakozni a 
buszra, a csillagos ég alatt.

Gaál István
független képviselőjelölt

Tisztelt martfűi Választópolgárok!

A nevem Dr. Despotov Svetozar, a martfűi 
hármas számú háziorvosi körzetben dol-
gozom, nős vagyok, három gyermekem van. 
1994-óta vagyok az önkormányzat választott 

Tisztelt Martfűi Választópolgárok!
2019. október 13-án polgármestert és 

önkormányzati képviselőket választhatunk. 
Mindenki előtt adott a lehetőség, hogy érté-
kelje az elmúlt időszak történéseit, valamint 
elképzelje magában a közeli és távoli jövőt.

Tisztelt Martfűi Választópolgárok!
Először ahhoz a 3188 polgárhoz szólok, 

akik úgy döntöttek az elmúlt helyhatósági 
választásokon, hogy otthon maradnak. 



Gajdos Teréz
FIDESZ-Magyar Polgári Szövetség, 
Kereszténydemokrata Néppárt

Gálné Balasi Zsuzsanna 37 éves, 3 gyermekes családanya vagyok. 
Születésem óta a városban élek, szüleim is itt élnek, itt töltöttem el 
gyermekkoromat. Férjemmel és gyermekeimmel a városban és 
környékén éljük mindennapjainkat. Ideköt a családom, a barátok, az 
ismerős emberek és a munkám is.

Főiskolai tanulmányaim befejezése után a városban helyezkedtem el, 
Martfű Város Védőnői Szolgálatánál, és immár 15 éve itt dolgozom.  
Szakmai tapasztalatomat, a munkám során szerzett széleskörű 
ismereteimet naponta hasznosítom. Munkavégzésem során szorosan 
kapcsolódom a helyi Önkormányzathoz, Óvodákhoz, Általános 
Iskolához, Gyermekorvoshoz és a Gyermekjóléti és Szociális 
Szolgáltató Központhoz. Emellett a Magyar Vöröskereszt Jász-
Nagykun-Szolnok megyei szervezetével is kapcsolatban állok a helyi 
véradások szervezése kapcsán.

Képviselőjelöltként továbbra is a munkámat tekintem fő irányadó 
vonalnak, a helyi családok érdekeit szeretném képviselni, ahogyan azt 
naponta teszem a munkám során is. Megválasztásom esetén támogatni 
fogom azokat a kezdeményezéseket, amelyek a városban élők 
életkörülményeit javítják, illetve a város fejlődését és gyarapodását 
szolgálják.

Szavazatukat és bizalmukat előre is köszönöm!

Tisztelettel: Gálné Balasi Zsuzsanna

Gálné Balasi Zsuzsanna
független képviselőjelölt
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tönkretétele miatt más városokban voltam kénytelen munkát vállalni.

Dolgoztam a PUMÁNÁL mint a közép-európai központ vezető 
tervezője,voltam különböző vállalatok műszaki igazgatója, vezetője.

5 éve Ceglédről költöztem végleg haza, mert minden szállal Martfűhöz 
kötődöm, ez a város indított életutamra. Az otthon szó számomra Martfűt és a 
Tiszát jelentette, bármilyen távolra vetett is a sors.

Martfű lakossága elöregedőben van, és nagy sajnálatomra a városban az 
időskorúak ellátása nincs megoldva. Szükség lenne egy 60-80 főt ellátó 
idősotthonra. Egyrészt azok számára, akiknek hozzátartozói távol vannak 
vagy elhaltak, nekik bentlakásos, garzon lakásos megoldás jelenthetné 
életük biztonságosabbá tételét. És azok számára, akik csak a délelőtti 
felügyeletet igénylik, vagy esetleg azok részére, akiknek családtagjai rövid 
időre elutaznak, és nem akarják felügyelet nélkül hagyni az idős szülőt, 
jelentene biztos elhelyezést egy idősek otthona.

E humánus cél pénzügyi erőforrásának megteremtéséhez állami 

pályázatot szeretnék megnyerni, illetve a Martfűi Önkormányzat anyagi 
hozzájárulását is igénybe kell venni. Érdeklődésemre az önkormányzattól azt 
az értesülést kaptam, hogy erre a célra rendelkezésre állna egy meglévő 
ingatlan, mely kellő átalakítással az idősek számára kényelmes otthonná 
varázsolható. Továbbiakban pedig az egyházak segítségére is szükség lesz, 
hogy a martfűi idősek kellő erkölcsi, lelki és anyagi támogatást kapjanak.

Előre is köszönöm szülővárosom polgárainak bizalmát és hozzám való 
lojalitását.                                                  Üdvözlettel: GAJDOS TERÉZ

65 éves vagyok és itt éltem le Martfűn a 
gyermek- és diákéveimet. Itt kezdtem a cipő-
gyárban dolgozni és itt lettem cipőtervező 
is.1975-től az OKISZ-LABORBAN mint divat-
tervező dolgoztam,majd 1972-től, férjhezmene-
telem után külföldön éltünk 6 évig, ezért tudom, 

mit jelent a honvágy. 1987-es hazatelepülésünk 
után Martfűn neveltük fiamat, de a gyár 

Martfűn a kezdetek óta nemes hagyománya van a sportnak, és a 
sportsikerek sem kerülték el a várost. A testmozgás egészségmegőrző, 
közösségkovácsoló, képességfejlesztő erejére napjainkban óriási 
szükség van. Ma az egyesületeknek és az Önkormányzatnak közös 
erővel kell munkálkodnia a városi sportélet fejlesztésén.

Célunk, hogy a városi sportolási lehetőségek minden martfűi számára 
elérhetőek legyenek, a sportesemények igazi városi rendezvényként 
összehozzák az itt élőket, az eredmények öregbítsék a térségben és 
országos szinten Martfű hírnevét, az infrastrukturális fejlesztések 
bővítsék a turisztikai palettánkat, és a kikapcsolódni vágyókon túl a 
sportolás szerelmeseit is a városunkba csábítsák.

A fiatal generáció nevelése városunk jövőjét határozza meg. A 
sikeres, jóléti jövő elérésének kulcskérdése, hogy milyen alapot 
biztosítunk gyermekeinknek.  A gyermekvállalás számára ideális 
környezet megteremtése, a fiatalok városban tartása mindannyiunk 
közös felelőssége, stratégiai érdek, fontos gazdasági tényező. 

Amennyiben bizalmat szavaznak nekem, és október 13-án az 
önkormányzati választásokon szavazatukkal támogatnak, az 
elkövetkező öt évben is olyan tevékenységet szeretnék végezni, amely 
eredménye nem csupán papíron létezik, hanem kézzel fogható az Önök 
számára. Úgy vélem, az oktatás és a sport területén ilyen képviselői 
munkára van szükség.

Horváth Endréné
FIDESZ-Magyar Polgári Szövetség, 
Kereszténydemokrata Néppárt

Szüleim Tiszaföldvárról és Tiszapüspökiből kerültek Martfűre, s a Tisza 
Cipőgyárban dolgoztak. Becsülettel nevelték két gyermeküket.

2015-ben építkeztünk, s azóta egy csodás otthonban igen aktív életet 
élünk a családommal. A néptánc meghatározó az életünkben, többeknek 
onnan lehetek ismerős, de a város környéki motoros ernyős repülésben is 
úttörő szerepem volt. A természet szeretete része mindennapjainknak, ebben 
a szellemben neveljük gyermekeinket is. Sokat olvasok, elsősorban magyar 
történelmet. Ugyanakkor szakmámtól sem távolodtam el, ma is fut ökológiai 
projektünk az Agrárminisztériummal karöltve.

2010-től egy cikluson keresztül tagja voltam Martfű Város Képviselő-
testületének. Ez volt az az időszak - Bakonyi Péter polgármestersége -, 
amikor a település pénzügyi helyzete stabilizálódott, és a következő 
időszakokban nagyobb lehetőség nyílt a fejlesztésre. Ez a négy év tette 
lehetővé, hogy városunk újra a fejlődés útjára lépjen.

Fontosnak tartom, hogy a következő képviselőtestületben magasabb 
arányban legyen reprezentálva a korosztályom, hiszen életünknek 
legtermékenyebb korszakában vagyunk, s meggyőződésem, hogy ez a város 
vezetésének is lendületet adhat. 

Elsősorban szakterületemhez kapcsolódó munkát kívánok végezni a 
testületben. Nem szeretnék mindenhez érteni. Meggyőződésem, hogy a 
meghatározó pozíciókba, a beruházások tervezésébe, kivitelezésébe a saját 
szakterületükön bizonyított, elismert szakembereket kell bevonni. 

Amennyiben a fennti gondolatok és ez az értékrend Önöknek, 
Választópolgároknak is fontosak, kérem támogassák újra szavazatukkal a 
város vezetésében aktív részvételemet!

Tiszazugi tisztelettel, 
Kontér Sándor 

A városért, értünk!

A legtöbben sportos óvó néniként ismer-
hetnek. Ennek megfelelően tapasztalataimat 
a sport és az oktatás területén szeretném 
kamatoztatni, a VÁROSÉRT, ÉRTÜNK. 

Tisztelt Választópolgárok, kedves Martfűiek!
Kontér Sándor vagyok, nős két kis fiúgyermek 

édesapja. Amióta az eszemet tudom, Martfűn 
élek. Környezetgazdász agrármérnök kép-
zettséggel rendelkezem. Csaknem húsz éve 
dolgozom a mezőgazdasági gépkereskede-
lemben, a piacon található meghatározó 
cégeknél voltam-vagyok alkalmazásban.

Kontér Sándor
független képviselőjelölt



Kontos Tibor vagyok, egy 20 éves martfűi fiatal. A Szegedi 
Tudományegyetemen végzem tanulmányaim politikatudományok 
szakon. Saját elhatározásból döntöttem úgy, hogy képviselőjelöltként 
indulok az önkormányzati választáson. 

Elkötelezett vagyok a szolidaritás, a hagyományokon alapuló közös 
döntéshozatal érvényre juttatása mellett, ezért minden, a lakosságot 
érintő fontos kérdésben kezdeményezni fogom a közös döntés-
előkészítést és a közös döntéshozatalt.

A rendelkezésünkre álló szabad pénzeszközöket a lakosság 
véleménye alapján kell felhasználni közösségi célokra, a gyerekek 
tanulási feltételeinek javítására. Gondoskodni kell a köztemetők, helyi 
közutak (mellékutcák is!) magasabb szintű fenntartásáról, a 
szemétszállítás színvonalának emeléséről, a köztisztaságról. 

Olyan városban kell éljünk, ahol a vezetés küldetésének gondolja, 
hogy 5 év alatt zöldebb, egészségesebb és modernebb viszonyokat 
teremtsen minden martfűi számára, legyen szó fiatalról vagy idősről!

Ötéves partnerséget, ötéves együttműködést és közös építkezést 
ajánlok minden martfűinek!

Köszönettel és tisztelettel:

Kontos Tibor

Kontos Tibor
Magyar Szocialista Párt, Lehet Más 
a Politika, Demokratikus Koalíció, 
Momentum Mozgalom

Lefor Mercédesz
független képviselőjelölt
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Martfűn /Hunyadi út. 41./. 1988 óta dolgozom a martfűi Növényolaj-
gyárban.

Megválasztásom esetén, lehetőség szerint a következő célokat 
és változásokat szeretném képviselni a képviselőtestületben:

· A városban utak, járdák felújításának, javításának folytatása, az 
óvárost Zsófiával összekötő földút helyett az elkezdett kövezett út 
építésének folytatása.

· A vasútállomás és környékének csapadékvíz elvezetése és az ott 
lévő gyalogátkelő még biztonságosabbá tétele /villogó sárga, 
fekvőrendőr/.

· Martfű - Rákócziújfalu összekötő kerékpárút szélei gazmentesítési 
feltételeinek megteremtése.

· A város területén csapadékvíz elvezetése, a csapadékvíz és a 
kommunális szennyvíz szétválasztási lehetőségének megteremtése.

· Új építési telkek kijelölése, infrastruktúrájának megteremtése.
· Ifjúsági klubok létrehozása a nyugdíjas klubok mintájára.
· A városban lévő vállalkozókkal az eddigi jó kapcsolatok fenntartása, 

és még jobban bevonni őket a város életébe és a városban működő 
sportszakosztályok, civil szervezetek támogatásába.

· A volt öregek bentlakásos intézménye tulajdonviszonyainak 
rendezése után, esetleges városi használatba vétele. /Fecskeházak 
kialakítása/

Megelőlegezett bizalmukat és támogató szavazataikat kö-
szönöm!

Melis Attila
független képviselőjelölt

gyermekeim a Martfűi József Attila Általános Iskolában tanulnak. Közel 10 
éve a martfűi középiskola, a Damjanich János Szakképző Iskola 
igazgatójaként tevékenykedem.

Munkámból adódóan nagyon sokat foglalkozom a helyi és a környékbeli 
emberekkel: fiatalokkal, diákokkal és felnőttekkel, gazdasági partnerekkel is. 
A tanári, vezetői munkámban sokszor hasznosítom tudásom: természetesen 
az oktatásügy, az ifjúságpolitika, kultúra és a szociális élet területein is. A több 
évtizedre visszanyúló martfűi tevékenységem során kiváló kapcsolat-
rendszert alakítottam ki, és bár állami fenntartású iskolában dolgozom, az 
önkormányzattal, helyi szervezetekkel nagyon szoros a kapcsolatom. 2006-
2010 között önkormányzati képviselőként tevékenykedtem.

Az elmúlt évtized legnagyobb eredményének azt tekintem az életemben, 
hogy a martfűi középiskola szakmailag, szervezeti rendszerében és 
infrastrukturálisan is megerősödött, minden nehézség, fenntartóváltás 
ellenére. Köszönhető ez a dolgozók együttműködésének, a közös 
munkának, elkötelezettségnek, a folyamatos pályázati tevékenységnek. 
Erősségemnek vélem a jó kommunikációs képességemet, szervező-
készséget, az adott helyzethez való alkalmazkodás képességét, kisebb - 
nagyobb közösségek szervezését, irányítását.

Nagyon fontosnak tartom, hogy egy kisvárosban nyílt és őszinte 
kommunikáció történjen, fontos, hogy minden korosztály megtalálja a város 
élhetőségét a maga számára, ehhez szeretném saját tudásomat hozzáadni. 
A martfűi célok elérése érdekében minden eddigi tapasztalatomat, a 
közösség életében felhasználható személyes képességeimet a város 
szolgálatába állítom, megválasztásom esetén önkormányzati képviselőként 
is.

Molnár Aranka
FIDESZ-Magyar Polgári Szövetség, 
Kereszténydemokrata Néppárt

Hiszen mi lenne velem, ha nem sportolhatnék? Lehet, hogy többször 
lennék beteg. Soha nem állhattam volna fel a dobogó legfelső fokára, nem 
lehettem volna „Jó tanuló, jó sportoló”, legfeljebb jó tanuló. Nem kaptam volna 
annyi dicséretet, kitüntetést. Talán nem is tudnám kezelni a sikereket és 
elviselni a kudarcokat. A sport erre is megtanít. Számomra a sport, a 
testmozgás szeretete elengedhetetlen városunkban. Hiszen kezdetek óta 
hagyománya van a sportnak. Rengeteg sikert érünk el, ami elég ritka egy 
ilyen kis városban.

Szeretném továbbra is megadni a lehetőséget a sportolni vágyóknak, 
illetve az élsportolók nagyobb támogatását, elismerését. Szívesen dolgoznék 
olyan létesítmény létrejöttén, ami minden korosztály számára elérhető és 
gazdaságos lehet. 

Fontosnak tartom a központi orvosi ügyeleti ellátás színvonalas 
működtetését, különböző szűrőprogramok rendszeresebbé tételét, egy 
Egészséghét megszervezését.

Az ifjúságot szeretném bevonni az őket érintő döntések előkészítő 
folyamataiba. A fiatalok hétköznapjait programokkal, vetélkedőkkel tenném 
színesebbé. Meg kell teremtenünk a rászoruló fiatalok, fiatal és idősebb 
családosok, valamint idősek és egyedülálló emberek erkölcsi és anyagi 
támogatásának lehetőségét. Az oktatás feltételeinek megkönnyítése 
érdekében pedig további pályázati lehetőségeket kell felkutatni.

A fiatal generáció nevelése városunk jövőjét határozza meg. Számomra a 
martfűiek képviselete az első!

Kérem, jöjjön el és szavazzon saját független döntése szerint!

Tisztelt Martfűiek!

Jelenleg a Nyíregyházi Egyetem végzős 
hallgatója vagyok, testnevelés-angol szakos 
pedagógusként végzek. Számomra fontos, hogy 
a gyerekek már az iskolában megfelelő tudást és 
érdeklődést kapjanak a sport iránt.

Elismert a személyiségem a helyi fiatalok 
körében is.

Tisztelt Martfűi Választópolgárok!
A 2019. október. 13-ai önkormányzati 

választásokon képviselőként indulok.
Melis Attila vagyok: 1969-ben születtem, 

nős, két felnőtt gyermekem van. 1990 óta élek 

Molnár Arankának hívnak, 25 éve élek 
Martfűn. Magyar - történelem szakos közép-
iskolai tanár vagyok, feleség, két gyermek 
édesanyja. Martfűn élek a Bata lakótelepen, 



folytatása, intézmények kiegyensúlyozott működtetése, befektetések 
ösztönzése, vállalkozások segítése.

2. A város fiataljainak megtartása, hazajövetelük ösztönzése, építési 
telkek kialakítása, bérlakás program.

3. Az önkormányzat szociális gondoskodásában továbbra is fontos a 
„családcentrikusság”, a nehéz körülmények közt élőkre való odafigyelés, 
nyugdíjas otthon létrehozása a városban.

4. Rendőrőrs, polgárőrség támogatása, közbiztonság megőrzése.
5. Az oktatás kiemelt kezelése, működési feltételeinek további biztosítása, 

erkölcsi - anyagi támogatása.
6. Az egészségügyben betegségmegelőző programok, szűrővizsgálatok 

biztosítása, szakrendelések számának bővítése, fiatal orvosok letele-
pedésének ösztönzése.

7. A közművelődés színvonalas működtetésének segítése, civil 
szervezetek támogatása, fiatalok kulturált szórakozási lehetőségeinek 
bővítése.

8. A város sportéletének nagyobb támogatása, úgy a versenysportot, mint 
a szabadidős és tömegsportokat.

9. Idegenforgalom, vízi turizmus lehetőségeinek bővítése.
Megválasztásom esetén a munka világában, a vállalkozások során 

szerzett tapasztalataimat, kapcsolataimat tudnám képviselői munkámban 
hasznosítani. Kérem, támogasson 2019. október 13-án!

Köszönettel: Nagy Gábor
Ne feledje! Egy polgármesterre és minimum egy, maximum nyolc 

képviselőjelöltre szavazhat.

Nagy Gábor
független képviselőjelölt

bizottságának külsős tagjaként végzek.
Martfűn nőttem fel, itt élnek a szüleim és testvérem is családjával, itt 

működik családunk mezőgazdasági vállalkozása is. Feleségemmel és 
két általános iskoláskorú gyermekemmel Martfű óvárosi részén élünk. 
Egy mezőgazdasági gépek értékesítésével foglalkozó cég ügyvezető-
tulajdonosaként dolgozom.

Mindig is támogattam, hogy Martfű olyan hely legyen, ahol 
gyermekeinket kiemelkedő oktatási, sportolási és kulturális lehetőségek 
mellett nevelhetjük fel; nyugodt, rendezett környezetet azoknak, akik 
létrehozták, felépítették ezt a várost, ezt a közösséget. 

Választási ígéretek megvalósításához kevés az egyéni akarat. Én az 
összefogásban, az együtt gondolkodásban, az együtt cselekvésben 
hiszek. Olyan beruházások megvalósítását szeretném előtérbe helyezni, 
ahol a város saját tőkéjét pályázati pénzekkel lehet kiegészíteni. Legyen 
Martfű vállalkozásbarát, amely közvetlenül vagy közvetve hozzájárul a 
települési bevételek gyarapodásához. Ezen kívül legyen munkahely-
teremtő város, amely visszatartja az elvándorlást és nagymértékben 
segíti a családok letelepedését. 

Végezetül arra kérem Önöket, hogy legyenek részesei a város jövője 
alakításának azzal is, hogy 2019. október 13-án, az önkormányzati 
választások napján leadják szavazatukat! Amennyiben megtisztelnek 
bizalmukkal és szavazatukkal, készen állok az együttműködésre Martfű 
leendő polgármesterével és képviselő-testületével. 

Tisztelettel:  Petróczki Gábor

Petróczki Gábor
független képviselőjelölt
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Az egyetlen olyan képviselő vagyok, aki két szakbizottság 
munkájában is aktívan vett részt!  Az Oktatási, Művelődési, Sport, Civil és 
Egyházi Kapcsolatok Bizottsága elnökeként a döntések előkészítésében 
meghatározó szerepem volt. Nagyon sok közszereplést vállaltam, 
ünnepi beszédekkel és rendezvények moderátoraként, támogattam civil 
szervezeteinket, oktatási intézményeinket: a tanulók elismerésére 
díjakat alapítottam.

Szeretném ezt a munkát folytatni, azon elvek szerint, amelyeket 
mindenkor szem előtt tartottam. Véleményem szerint a képviselőség 
önként vállalt, hittel végzett munka, s nem öncélú pozíció. Olyan feladat, 
amit jól csak felkészült, a döntésekhez szükséges jogszabályok, 
ismeretek birtokában levő, megbízható, tisztességes, tapasztalt 
emberek végezhetnek, hittel, felelősségtudattal.

Feladatunk van bőséggel: minden korosztály, a fiatalok, az idősebbek 
is számíthatnak rám. Újraválasztásom esetén a városunkban élő 
közösségek érdekeit messzemenően szem előtt tartva kívánom végezni 
munkámat – együttműködően, ugyanakkor kompromisszum készen, 
felkészült, aktív, tisztakezű képviselőként.

Vállalom a felelős munkavégzést, vita esetén - a jó ügyért - a 
tisztességes kiállást, vállalom a felelős döntéseket, a város lakói, közös 
jövőnk érdekében.

Bizalmukat megköszönve számítok az Önök támogatására, 
szavazatára.

Üdvözlettel:     Rágyanszky István

Ezt követően még 6 oklevelet szereztem az oktatás, a műszaki tudományok, 
a mezőgazdaság, a sport, az informatika, illetve a projektmenedzsment 
területén. 

Eddigi munkáim során többször láttam el vezető szerepet. Igyekeztem 
minden irányításomra bízott szervezet számára a lehető legjobb működési 
feltételt megteremteni. Így iskolaigazgatóként intézményfejlesztéshez, 
sportvezetőként sportpályafejlesztéshez szereztem meg a szükséges anyagi 
forrásokat. 

2006-2010-ig Martfűn önkormányzati képviselőként és a pénzügyi és 
városfejlesztési bizottság elnökeként részese voltam annak a munkának, 
melynek eredményeként jelentős tartalékot képezhetett a város az 
elkövetkezendő évek fejlesztéseihez.

2010-2014-ig országgyűlési képviselőként igyekeztem a térség városait 
hatékonyan képviselni.

Eddigi életutam során közel 6 milliárd forint pályázati forrás 
megteremtésének voltam aktív részese az általam irányított oktatási és 
sportszervezeteknél. 

Úgy vélem, a város fejlődését leginkább az határozza meg, hogy mennyi 
pályázati forráshoz jutunk az elkövetkező időszakban. Munkám során mindig 
is élen jártam a pályázati pénzek megszerzésében. A jövőben is azon leszek, 
hogy a képviselőtestület asztalán ne olyan kérdések heverjenek, hogy miből 
valósítjuk meg a legszükségesebb fejlesztéseket, hanem hogy a megszerzett 
forrást hogyan költsük el a város lakói számára leghatékonyabban.

Képviselői munkám során a korábban megszerzett tapasztalatomat, 
tudásomat, kapcsolatrendszeremet a város érdekében szeretném 
kamatoztatni.

Sági István
FIDESZ-Magyar Polgári Szövetség, 
Kereszténydemokrata Néppárt

Rágyanszky István
független képviselőjelölt

Tisztelt Választópolgárok, Tisztelt Mart-
fűiek!

43 éves vagyok, feleségemmel és három 
gyermekünkkel élek Martfűn. Édesapámmal, 
Nagy Frigyessel mezőgazdasággal, azon belül 
növénytermesztéssel foglalkozunk. 

Világnézettől és párthovatartozástól függetle-
nül szeretnék részt venni a város képviseletében. 

Céljaim: 1. A város gazdasági stabilizá-
ciójának megőrzése, fejlődésének további 

Kedves Martfűiek! 
Tisztelettel megköszönöm mindazok 

bizalmát, akik ajánlásukkal támogattak abban, 
hogy képviselőjelöltként induljak az önkor-
mányzati választáson. Szeretném immár 
képviselőként folytatni azt a megkezdett 
munkát, melyet 2014. óta az önkormányzat 
Pénzügyi, Ügyrendi és Városfejlesztési 

Tisztelt martfűi Választópolgárok!
Köszönöm Önöknek az elmúlt 9 évet, 

amelyet martfűi önkormányzati képviselőként 
a város szolgálatában tölthettem el. Biztos 
vagyok abban, hogy eddigi működésemmel, a 
képviselő-testületben kialakított vélemé-
nyemmel, javaslataimmal és döntéseimmel 
hozzájárultam városunk legutóbbi éveiben 
elért fejlődéséhez, sikereihez.

Sági István vagyok, 52 éves, nős, 3 
gyermekes családapa, tankerületi igazgató, 
projektmenedzser, a Martfűi Városi Sport-
egyesület elnöke.

Pályámat pedagógusként kezdtem fele-
ségemmel együtt, akivel 3 gyermeket nevelünk. 
Első diplomámat a Szarvasi Agrár Főiskolán 
szereztem, mint növénytermesztő üzemmérnök. 



személyes kapcsolatba kerültem az itt élő emberekkel. Ismerve 
problémáikat fogalmazódott meg bennem a gondolat, hogy elinduljak 
testületi tagként, és megpróbáljam a fiatalok, a nyugdíjas emberek, 
egyáltalán, a martfűi lakosok érdekeit képviselni.

15 éve rendszeresen megszervezzük az önkormányzattal, illetve 
több civilszervezettel a Mindenki Karácsonya ünnepi rendezvényt, 
melyről elmondhatjuk, hogy már több mint ezer főt mozgat meg évről-
évre. Lehetőség szerint támogatom a helyi intézmények, civil 
közösségek tevékenységét.

Megválasztásom esetén támogatni szeretném:
- bentlakásos nyugdíjas ház kialakítását,
- a fiatalok kedvezményes építési telekhez jutását,
- az önkormányzati bérlakások számának bővítését,
- a Martfű és Tiszaföldvár közötti kerékpárút megépítését,
- a város közbiztonságának növelése érdekében a Martfűi Polgárőr 

Egyesület kiemelt támogatását,
- a Tisza-part rendezetté tételét, végre hajókikötő megvalósítását,
- a Martfű - Vezsenyi komp összekötő út járhatóvá tételét, az átkelő 

környezetének rendezését,
- a civilszervezetek összefogásával, élhetőbb Martfű kialakítását.
Előre is köszönöm megtisztelő bizalmukat, támogatásukkal továbbra 

is a város közösségéért szeretnék dolgozni.
Tisztelettel:         Szilágyi Imre képviselőjelölt

Szilágyi Imre
független képviselőjelölt

Képviselői munkámat 13 éve kezdtem el. Változás, fejlődés, lendület 
jellemezte ezt az időszakot. A pénzügyi stabilitás megteremtése mellett 
több önkormányzati intézmény megszépült, korszerűsödött, utak, 
járdaszakaszok kaptak új burkolatot, és még folytathatnám a sort.

A pénzügyi és ügyrendi bizottsági, valamint a képviselő-testületi 
munka mellett számos országos programhoz való csatlakozást 
kezdeményeztem és szerveztem, mint például „Te szedd” és közút menti 
szemétszedési akció, „A legszebb konyhakertek Magyarország” és Váci 
Egyházmegye vetőmag programja, Autómentes Nap.

A pénzügyi stabilitás megteremtése továbbra is alapjául szolgálhat a 
fejlesztéseknek, a változások motorja lehet, azonban az elénk tornyosuló 
feladatokat fontossági sorrendet felállítva lehet csak megoldani. A 
városvezetés feladata, hogy ezeket felismerje, döntéseket hozzon, és 
azokat végrehajtsa, szolgálva ezzel a társadalom szereplőinek érdekeit. 

Az elmúlt évek tapasztalatai alapjául szolgálhatnak a következő 5 
éves képviselői munkámnak. Nem szeretnék ígéretekbe bocsátkozni, 
hiszen a képviselői munka is egy csapat munka és jó csapattal lehet csak 
jó munkát végezni. Tudásomat, munkámat szeretném a jövőben is 
hozzáadni a képviselő-testület munkájához, melyhez kérem az önök 
támogatását is a 2019. október 13-ai helyi önkormányzati választáson.

Szekeres Mónika Gizella
független önkormányzati képviselőjelölt

+36/70-378-5638

Szekeres Mónika Gizella
független képviselőjelölt
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Kedves Martfűiek!
Születésem óta Martfűn élek. Tanulmá-

nyaim során mérnöki és igazgatásszervezői 
diplomákat szereztem. 1994 óta családi 
vállalkozásunkban dolgozom. Tagja vagyok a 
Martfűi Felnőtt Néptánccsoportnak és a 
Martfűi Városszépítő Egyesületnek.

Tisztelt Martfűiek!
Az Önök bíztatására képviselőjelöltként 

indulok a 2019-es önkormányzati testület 
választásán. 

A legtöbben Szőr néven ismernek és 
szólítanak. 1984 óta élek Martfűn, négy 
gyermekem és két unokám van. 2002 óta 
családi vállalkozásban működtetünk üzle-
teket, a Húskuckót és a Kaiser Éttermet.

Mindennapi munkám során közvetlen, 

· Azt a szemléletet vallom, hogy meglévő értékeinket óvjuk, vigyázzunk 
rájuk és újak teremtéséhez pályázatokon való részvétellel is igyekezzünk 
anyagi támogatást nyerni.

· Fontosnak ítélem a helyi lakosok nyugalmát, biztonságát és 
komfortérzetét szolgáló döntéseket. 

· Hivatásomnak és szívügyemnek tekintem a családok, a kisgyermekek, 
időskorúak segítését szociális területen. A nevelési-oktatási ügyekben a 
gyermekek mindenek felett álló érdekeit képviselem.

· Az időskorúak elmagányosodása jelenlegi társadalmunk problémája, 
amelynek enyhítéséért szívesen dolgoznék városunkban, hidat építve a 
gyermekek, családok és idősek között.  

· A civil szervezetekkel hasznos és hatékony együttműködésre 
törekednék közvetlen és tágabb környezetünk esztétikájának megóvása, 
szépítése területén, melyet nagyon fontosnak tartok és erre motiválom a 
környezetemben élőket. 

· A fiatalok kulturált szórakozási lehetőségeinek bővítését támogatnám, 
érdeklődési körüknek megfelelő további kulturális programok szervezését 
preferálnám.

· A szabadidős sport tevékenységek lehetőségeinek bővítését 
képviselném, ahol az érdeklődők életformájává válhatna az egészséges 
életmódhoz elengedhetetlen testmozgás.

Megválasztásom esetén a képviselő-testület tagjaként úgy szeretnék 
tevékenykedni, hogy összefogással, a civil szervezetekkel, vállalkozókkal, a 
város lakosságával történő együttműködéssel Martfű előrehaladását, 
fejlődését segítsem elő.

Ehhez kérem megtisztelő támogatásukat, szavazatukat!
Tisztelettel:                                           Turnyánszkiné Enyedi Andrea

Turnyánszkiné
Enyedi Andrea
független képviselőjelölt

Elképzeléseim Martfű következő öt évének feladatairól:
1., Az ifjúság helyben tartásának programja és humánerőforrás 

növelése: - babakötvény kiegészítése, - kulturális, sportcélú pénzbeli 
támogatás 14-18 éves helyben élő fiatalok számára, - képzések szervezése 
(pld. Nyelvvizsga-program), - pályázati felvilágosítás, segítség pályázatokon 
részvételhez, - mentor-program keretében laptop biztosítása fiatalok részére.

Együttműködve szmk-kal, diákönkormányzatokkal. Erre a célra köz-
hasznú alapítvány szervezése. Fedezete költségvetésből és uniós 
finanszírozásból.

2., Kedvezményes fürdőbelépő biztosítása martfűiek számára.
Forrás: költségvetés, fürdőtulajdonossal együttműködve tb-támogatás 

igénybevételével.
3., Helyi vállalkozók, őstermelők támogatása; társas vállalkozá-

sokkal együttműködés hazai munkaerő-bővítés céljából.
Ipari park létesítése az önkormányzat szervezésével, munkahelyteremtő 

beruházások céljából adókedvezmények alkalmazásával.
4., Folyamatos járdafelújítás, útkarbantartás.
5., Parkolók építése, garázstelek értékesítés, városi parkok építése 

és karbantartása.
6., Működési célú bevételek növelése a hivatal és az intézmények 

szolgáltatásainak növelése útján.
7., A gazdálkodás átláthatóságának, hatékonyságának növelése; 

folyamatos, közérthető kommunikáció a választókkal. A város pénzügyi 
stabilitásának biztosítása.

Minderről bővebben személyesen, vagy a közösségi oldalamon. 
Találkozzunk!

Dr. Urbán-Szabó Béla
független képviselőjelölt

KEDVES MARTFŰIEK! TISZTELT 
VÁLASZTÓPOLGÁROK!
Turnyánszkiné Enyedi Andrea vagyok, a 

Játékvár Óvoda és Bölcsőde vezetője. 
Születésem óta Martfűn élek, férjem, gyermekem 
valamint szüleim, akiktől a család elsődleges-
ségét, az emberek megbecsülését és tiszteletet 
tanultam, szintén a város lakói. Szeretem ezt a 
várost, büszke vagyok kulturális és épített 
adottságaira, környezetére.

Barátaim! Martfűiek!
Dr.Urbán-Szabó Béla vagyok. Itt születtem, itt 

élek, itt dolgoztam, itt lettem nyugdíjas. Elvált 
vagyok, egy lányom van. Önkormányzati 
képviselő lehetek 25 éve. Voltam alpolgármester, 
jelenleg bizottsági elnök vagyok. Részese 
voltam Martfű pénzügyi konszolidációjának dr. 
Bakonyi Péterrel, és részese minden város-
fejlesztési, önkormányzati szintű szervezési 
eredménynek.



Vass Éva
független képviselőjelölt

ként átalakításra került többféle támogatási pályázat rendszere, a 
városüzemeltetési szervezeti egység működtetése. A gazdálkodás, a 
pénzügyi politika hatékonyabbá, felelősségteljesebbé válását támogattam. 
Emellett karitatív tevékenységemmel önkéntesként a Magyar Máltai 
Szeretetszolgálat helyi csoportját vezettem, segítve a rászoruló embereket. 
Tanácsadással, tárgyi adományokkal, élelmiszergyűjtő akciók szerve-
zésével, lebonyolításával, jótékonysági programokkal. A Béres Alapítvánnyal 
sikerült szoros kapcsolatot kiépíteni, adományaikból 8 millió Ft értékű 
gyógykészítményt juttattam el a martfűi emberekhez.

Választási programom az alábbi célok támogatása:
- Szigorú, következetes, szakszerű pénzügyi politika 
- Foglalkoztatás bővítése, munkahelyteremtés
- Belterületi utak, járdák felújításának folytatása
- Belvíz elvezető árkok, kültéri csatornák felülvizsgálata, javítása, építése
- Építési telkek kialakítása
- Bentlakásos nyugdíjas szociális otthon kialakítása, üzemeltetése
- Garzon ház épületének komplex felújítása, Bérlők háza épületének 

korszerűsítése, bérlakások felújítása
- Szociális ellátórendszer bővítése, kiemelt figyelemmel az idős emberek 

segítésének, támogatásának sokrétűbb, hatékonyabb megoldására
Szívügyem a nehéz anyagi helyzetben lévő, idős, beteg emberek 

segítése, a későbbiekben is számíthatnak rám! Megválasztásom esetén 
tiszteletdíjamat a továbbiakban is jótékony célokra kívánom fordítani, 
elsősorban a Szeretetszolgálat működtetésére.

Hiszem és vallom: „Amit tehetsz csepp a tengerben, de ez ad értelmet az 
életednek”      /Albert Shweitzer/
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Tisztelt Martfűiek!
Vass Éva vagyok, születésem óta Martfűn 

élek a családommal, négy felnőtt gyermekem 
van. Az elmúlt években az önök bizalmát 
élvezve, képviselőként a pénzügyi bizottság 
tagjaként dolgoztam. Pénzügyi elemzéseket, 
ellenőrzéseket végeztem, melynek eredménye-

Az új tanév kezdetével egy időben véget ért a pihenés a Fight Team 
Martfű kungfusai számára is. A nyári szünet vége nem mindenki számára 
örömteli, azonban nekünk most az, hiszen a nyár folyamán eszköztá-
runkban jelentős fejlesztést hajtottunk végre.

Sifu Juhász Zoltán valamint a Szolnoki Harcművészeti és Önvédelmi 
Központ közreműködésével megháromszoroztuk az edzőterem tatami 
szőnyeggel lefedett területét. Ez a beruházás növeli az edzés során a 
gyakorlók biztonságát, valamint a küzdőtér kialakításával, javítja a 
versenyekre történő felkészülés körülményeit.

Klubunk minden korosztályból várja a harcművészetek és önvédelem 
iránt érdeklődőket a Városi Fitness Klub (Mártírok u. 1.) tornatermében 
hétfői és csütörtöki napokon 17:30-tól.

Sifu Kelemen Richárd

Klubvezető

Kungfu
MINDEN KOROSZTÁLYBÓL VÁRJUK AZ
ÉRDEKLŐDŐKET!

2019.08.18-20. 3 nap, 2 martfűi helyszín, 
9 versenyszám, 55 fő nevezés, 11 település-
ről. Ezek a statisztikai mutatói a Martfű Városi 
Sportegyesület rendezvényének. Jól előké-
szített versenyhelyszínek, kiváló körülmé-
nyek, szikrázó napsütés, felkészült, az utolsó 
pontig küzdő versenyzők tették sikeressé az 
eseményt.

A 3 ütős bajnokságon a résztvevőknek 
az asztalitenisz, tollaslabda és tenisz sportá-
gak mindegyikében 21 pontig tartó mérkő-
zést kellett a másikkal játszani. Ez a verseny 
hagyományteremtő szándékkal, első alka-
lommal került megrendezésre.

Körünkben volt versenyzőként, segítő-
ként Fehér János a lábtoll-labda hazai meg-
honosítója, aki már rendezett hasonló ver-
senyt asztalitenisz, tollaslabda és lábtoll-lab-
da sportágak összevonásával.

A szakközépiskolában három kiváló mi-
nőségű versenyasztalon az asztalitenisz 
mérkőzések, négy szuper tollaslabda pályán 
a tollas mérkőzések, az F. Nagy Géza Te-
niszcentrum három salakos pályáján pedig a 
teniszmérkőzések zajlottak.

A bajnoki címet mindkét mezőnyben csak 
rendkívül kiélezett küzdelemben tudták meg-
szerezni a későbbi győztesek. A nyílt egyéni 
verseny első két helyezettje között 1 pont 
döntött a hosszú nap végén a bajnoki címről.

Idén 17. alkalommal rendeztük meg a 
martfűi tenisz alapítójának emlékét ápoló F. 

3 Ütős Amatőr Országos Bajnokság - F.Nagy Géza Tenisz Emlékverseny

Nagy Géza Teniszversenyt. A verseny ha-
gyományosan Géza bácsi a teniszpályánál 
elhelyezett emléktáblájánál megemlékezés-
sel kezdődik, nem volt ez másképpen most 
sem.

Idén minden eddiginél több versenyszá-
mot sikerült megrendezni. A színvonalas és 
népes teniszversenyen nem csak az ellenfe-
lekkel, hanem a salakon közel 40 fokos hő-
mérséklettel is meg kellett küzdeni a ver-
senyzőknek. Különösen nagy terhet jelentett 

ez azoknak, akik a sportos hosszú hétvége 
minden versenyszámában megmérettették 
magukat.

Köszönjük, hogy velünk voltatok, jövőre 
Veletek, ugyanitt folytatjuk!

Támogatók: NEA, GABA, Martfű Média, 
Termál SPA Martfű, Damjanich János Szak-
képző Iskola Martfű, Martfű Város Önkor-
mányzata, Boldog István országgyűlési kép-
viselő, Martfűi VSE

Sági István MVSE elnök
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MEGEMLÉKEZÉS

Csak múlik az idő, feledni nem lehet,
szívemben örök a fájdalom és a szeretet.

MEGEMLÉKEZÉS
édesanyám,

PRÓKAI ANDRÁSNÉ 
(Tasi Ilona, 1935-2016)

halálának 3. évfordulója alkalmából.
Emléke szívünkben örökké él.

Szerető lánya Icu

édesapám,

PRÓKAI ANDRÁS
(1936-1961)

halálának 58. évfordulója 
alkalmából.

Emléke szívünkben
örökké él.

Szerető lánya, Icu

KÖSZÖNETNYILVÁNÍTÁS

Hálás szívvel mondunk köszönetet 
mindazoknak, akik szeretett édesanyánk, 

nagymamánk,

(özvegy) MOLNÁR JÁNOSNÉ
MEZEI ROZÁLIA

(1942-2019)

búcsúztatásán részt vettek, utolsó útjára 
elkísérték, virágaikkal, 

részvétnyilvánításukkal enyhítették 
fájdalmunkat.

A gyászoló család

MEGEMLÉKEZÉS

MÉRI GÁBOR
(1937-1994)

halálának 25. évfordulója alkalmából.

„Pihenj csendesen,

hol nincs több fájdalom,

de szívünkben itt leszel,

míg élünk e világon.”

Szerető feleséged, gyermekeid,
unokáid és a dédikék

EMLÉKEZÉS

Drága Szüleink

SZABADOS GÉZA
és

SZABADOS GÉZÁNÉ
sz. THERN ILMA

közelgő 100. születésnapja alkalmából 
soha el nem múló szeretettel emlékezünk.

Lányaik és családjaik

Az NHSZ Szolnok Közszolgáltató Nonprofit Kft. év eleji 
tájékoztatása alapján

Martfűn a LOMTALANÍTÁS 2019. október 7-én, 9-én és 
11-én lesz, minden városrészben a hulladékszállítással 

megegyező napon.
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Jövőre újra ÖrökZöld Tisza Fesztivál Martfűn!
Színes kultúra ÖrökZöld élményekkel – A 

térség népszerű nyári rendezvénysorozata 
nyolcadik alkalommal is sokszínűségével, 
hangulatos helyszínével és sztárfellépőivel 
várta a martfűieket és a környéken élőket a 
VIII. ÖrökZöld Tisza Martfűi Fesztiválra.

Martfű Város Önkormányzata és a Martfű 
Termál SPA szervezésében a négynapos 
fesztivál széles műfaji skálán mozgó prog-
ramkínálata minden látogató számára bizto-
sította az önfeledt szórakozást.

A zenei programok Népdalkörök Nemzet-
közi Találkozójával és – Sülyi Károly közre-
működésével – nóta-operett esttel kezdőd-
tek.

Az idei ÖrökZöld sztárfellépője a valódi 
üstökösként berobbant Follow the flow zene-
kar volt, akik óriási tömeget megmozgatva, fi-
atalos, pörgős hangulatot varázsoltak a szín-
padra.

Régiónk különlegesen egyedi vízi színpa-
dán fellépett az Emelet zenekar is, akik az El-
ső Emelet legkedveltebb slágereit adták elő 
új hangszerelésben. Az együttes jól meg-
mozgatta, megénekeltette a publikumot, akik 
szemmel láthatóan jól érezték magukat.

Felejthetetlen zenei időutazásra invitálta 
a közönséget az egykori Ámor Disco házi-
gazdája és napjaink Dj-je, Takács László és 
Johhnie Tailor. Másnap éjjeli bulikoncerttel 
várta a fesztiválozókat a Musicum zenekar, 
LGT és Fonográf slágerekkel.

A fesztivál kulturális sokszínűségétől is 
különleges.

– Ez a rendezvény nem hasonlítható ösz-
sze más fesztiválokkal, hiszen azokon legin-
kább a fiatal korosztályt megcélzó zene van 
jelen, itt pedig szélesebb rétegnek próbálunk 
eleget tenni. A programkínálatunkban jelen 
vannak a komolyzene, a komolyabb előadá-
sok, illetve könnyedebb, a fiataloknak szóló 
koncertek, műsorok is megtalálhatóak – 
mondta dr. Papp Antal. A polgármester  bízik 
benne, hogy ez a változatosság, színesség 
megmarad a jövőben is, és minél többen el-
jönnek, kihasználják ezt a lehetőséget.

A széles zenei repertoár mellett számos 
gyermek- és családi program szórakoztatta 
az érdeklődőket. Horgászverseny, interaktív 
játékok, kézműves sarok, honfoglaláskori 
bemutató, finom ételek és italok, vidámpark 
és kirakodóvásár invitálta a fesztiválra a csa-
ládi és baráti társaságokat.

A Martfűi Ünnepi Napok augusztus 20-án 
egyházi szertartásokra, ünnepi megemléke-
zésre is várta az itt élőket. A városi megemlé-
kezés keretein belül testvérvárosaink dele-
gációját köszönthettük, és átadásra kerültek 
Martfű Város önkormányzati elismerései is. 
Az eseményt a Kossuth Nyugdíjaskulb Nép-
dalköre, a Martfű Néptáncegyüttes, Sülyi 
Károly énekművész és testvérvárosunk, 
Martonos néptáncegyüttesének fellépése 
színesítette. Az ünnepi rendezvény körme-
nettel és a Szent István szobor megkoszorú-
zásával folytatódott.

Nemzeti ünnepünk éjszakáján Rockabilly 
Party szórakoztatta a résztvevőket a Termál-

tó fesztiválhelyszínén, ezt megelőzően az 
EXPERIDANCE PRODUKCIÓ – „EZER-
EGY ÉV” színvonalas történelmi táncjátékát 
láthatták az ÖrökZöld Tisza Fesztivál részt-
vevői. A városi megemlékezések és a feszti-
vál zárásaként tűzijátékban gyönyörködhet-

tünk, méltóképpen tisztelegve az államalapí-
tás ünnepe és Szent István király emléke 
előtt.

Jövőre újra ÖrökZöld Tisza Fesztivál 
Martfűn!

Székács Szidónia
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Még biztosan mindannyian a nyári élmé-
nyek hatása alatt álltok, és nem is igen akar-
játok elhinni, hogy véget ért a vakáció, jelen-
tem mégis ez történik – köszöntötte a diáko-
kat, szüleiket és kollégáit Földi Edina a Mart-
fűi József Attila Általános Iskola tanévnyitó 
ünnepségén, 2019. szeptember 2-án. A kivá-
ló eredményekkel büszkélkedő oktatási in-
tézményben 18 osztályban 404 gyermek, 
köztük két első osztályban 51 kis elsős kezd-
te meg a 2019/2020-as tanévet.

– Miben különbözik, különbözik-e egyál-
talán az egyik tanévnyitó ünnep a másiktól, 
az idei a tavalyitól? – tette fel a kérdést az is-
kola igazgatónője. Ha nem felülről és átlago-
san vizsgáljuk, máris találunk különbsége-
ket. A kis elsősök, ahogyan a nevükben is 
benne van, első alkalommal érkeztek nagy 
táskával az iskolába. Ezzel a nappal kezde-
tét vette iskoláztatásuk hosszú szakasza. Új 
barátok, élmények, tanító nénik, arcok, em-
berek, illatok közé és épületbe érkeztek.

Abban is más az új tanév, hogy a Szolnoki 
Tankerületi Központ támogatásának és az is-
kola technikai-műszaki kollégáinak közremű-
ködésével, a földszinti aula teljes burkolata 
megújult a nyári szünetben. Az iskola vezető-
je nekik is köszönetet mondott, hogy rend 
tisztaság és rendezett körülmények vártak a 
diákokra. Az önkormányzat támogatásával 
kerítésjavításra is sor került ezen a nyáron.

– Talán ti vártátok a legjobban ezt a mai
napot! – fordult a legkisebb iskolások felé 
Földi Edina.

Az elsősöknek nem volt már ismeretlen 
az iskolaépület, és a tanítónénikkel is talál-
koztak a Fecsketáborban. Örömmel fogad-
ták új iskolájuk jelképes ajándékait, amit a 2. 
osztályos gyerekek adtak át számukra.

Kollégáinak is „boldog újesztendőt” kívánt 
az iskola igazgatónője, arra kérve mindany-
nyiukat, hogy a 2019/2020-as tanévben is 
dolgozzanak együtt közös céllal, közös aka-
rattal!

Az iskola ugyan alapvetően a tanulásról 
szól, fontos, hogy élményeket is adjon. Az 
osztálykirándulások, az iskolai bajnokságok, 
a nyári táborok, egy közös színház vagy egy 
hangverseny látogatás mind-mind új élmé-
nyekkel gazdagíthat, és fontos építőkocka le-
het egy valódi közösség kialakításában, for-
málásában.

Így történt ez eddig is, hiszen a gyerekek 
több táborban részt vehettek a nyár folya-
mán. A szervezésért, a nem alvásokért, a jó 
kis murikért és bulikért a diákok nevében is 

Mindennap ilyen mosolygósan és vidáman
érkezzetek a suliba!

köszönetet mondott munkatársainak Földi 
Edina.

A martfűi általános iskola igazgatónője re-
méli, hogy a pedagógusok és a diákok lelke-
sedése is kitart a tanév végéig, és minden-
nap ilyen mosolygósan és vidáman érkeznek 
a suliba, mint a tanévnyitó napján. – Rajtunk 
nem múlhat! – hangsúlyozta Földi Edina, 
megnyitva a 2019/2020-as tanévet.

Herbály Jánosné

Kiváló eredményeket értek el a Martfű 
Városi Sportegyesület Deák Miklós Íjász 
Szakosztály versenyzői a 3D Íjász Európa-
bajnokságon. Női csigás HU (vadász), 
egyéni kategóriában Angyal Klára I. helye-
zést ért el. Férfi felnőtt csigás HU kategó-
riában Rajna Attila a 26. helyen végzett – 
tájékoztatott Nagy Mihály szakosztályvezető.

A bajnokság több mint 500 versenyző 
részvételével zajlott, 126 magyar indulóval, 
köztük két martfűi íjásszal. A versenyzők 
szerint szép környezetben, gördülékenyen 
és igazán színvonalasan zajlott az Európa-
bajnokság.

A Deák Miklós Íjász Szakosztály11 felnőtt 
tagot számlál. Amatőr versenyeken mind-
annyian részt vesznek, a legjobbak pedig 
országos bajnokságokon is indulnak. Angyal 
Klára és Rajna Attila mellett a szakosztály 

HDH-IAA 3D-s Íjász Európa-bajnokság
VARIN, SZLOVÁKIA, 2019. 08. 19-24.

más tagjai is számos versenyen érnek el 
kiváló eredményeket.

A szakosztály tagjai jó időben a Városi 
Sportcsarnok mögött edzenek, téli idősza-

kokban pedig a csarnokban. A versenyfelké-
szülés folyamatos, és a leendő kihívások 
között a jövő évi világbajnokság is szerepel, 
amit 2020 augusztusában Magyarországon, 
Szekszárdon rendeznek meg.

Herbály Jánosné
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„Az, ami van, azért lehetséges, mert ez így jó!”
A népmesék misztikus száma, a hármas 

jut eszembe, amikor a három királyfi elindul, 
hogy szerencsét próbáljon, megtalálja útját 
és önmagát, legyőzze a nagy gonosz sár-
kányt és elnyerje a királykisasszony kezét… 
Úgy indult el ez a három fiatal alkotó Martfű-
ről, szülővárosukból, az otthonukból, hogy 
megvalósítsák álmaikat sok-sok kaland, ta-
nulás, alkotói öröm, olykor kétség és vívódá-
sok között.

Ezekkel a gondolatokkal indította útjára 
Asztalosné Kocsis Enikő a Martfű Városi Mű-
velődési Központ legújabb, „Hármas hang-
zat” című kiállítását.

Révi Norbert szobrászművész, Kecső 
Endre festőművész és Kecső Kristóf szob-
rászművész hallgató alkotásaikon keresztül 
mutatják meg nekünk, eddig mit tapasztaltak 
a világban, milyen kincseket gyűjtöttek ön-
magukba. Közös kiállításuk 2019. augusztus 
10-től várta a látogatókat a kulturális intéz-
mény galériáján.

A kiállítás megnyitón az alkotók család-
tagjai, mentoraik és mestereik körében a 
Szolnoki Bronzöntő Szimpózium tagjait és 
Pogány Gábor Benő Munkácsy Mihály-díjas 
szobrászművészt is Martfűn köszönthettük.

– Ezek az alkotások az impulzus vizsgála-
táról szólnak, kivétel nélkül a tökéletes arány 
felé vezető úton. Nincs jelentősége annak a 
kérdésnek, hogy ezek a művek jók-e valami-
re vagy sem. Azt az alapvető igazságot sugá-
rozzák, hogy az, ami van, azért lehetséges, 
mert ez így jó! – hangsúlyozta megnyitóbe-
szédében Verebes György Munkácsy Mi-
hály-díjas festőművész, szeretettel ajánlva 
mindenki figyelmébe a három tehetséges 
martfűi fiatal kiállított alkotásait.

Martfű 30 éve város. Ebből az alkalomból 
indította a kulturális intézmény azt a soroza-
tát, amelyben a vizuális kultúra területén dol-
gozó, tehetséges martfűi alkotókat mutatja 
be.

A „Hármas hangzat” című kiállítás 2019. 
szeptember 9-ig volt megtekinthető a martfűi 
művelődési intézmény galériáján.

Révi Norbert művészi pályája egyre je-
lentősebb értéket képvisel hazai és nemzet-
közi szinten is. A Szolnoki Művésztelep alko-
tótáborának aktív tagja. Alkotómunkája mel-
lett az elmúlt években kibontakozhatott tanári 
tehetsége is, művésztanárként a szolnoki 
Magiszter képzőművészeti iskolában sok, 
köztük jó néhány martfűi tehetséges fiatalt ta-
nít és indít el sikeresen a művészi pályán. 
Munkája során soha nem feledkezett el Mart-
fűről, több kiállításon szerepelt alkotásaival. 
Korábban a Művelődési Központ munkatár-
saként is számos igényes, színvonalas kép-
zőművészeti kiállítás kurátora volt, jelenleg 
szakmai rendezője az évente megrendezés-
re kerülő JNKSZ Megyei Képző- és Iparmű-
vészeti Tárlatnak.

A galériában fiatalos, lendületes, álom- és 
víziószerű modern képeket láthattunk Kecső 
Endrétől. Kiskorától kezdve rajzolt és festett. 
Első pályamunkája egy tűzvédelmi pályázat-
ra készült, ahol első helyezést ért el rajzával. 
Már akkor elhatározta, hogy festőművész 
szeretne lenni. Általános Iskolai Tanára Poré 
Mariann tanárnő volt.

Szakmai pályája jelentős állomása a Szol-
noki Művésztelep, ahol Verebes György fes-
tőművész tanítványa lett, akivel életre szóló 
szakmai és emberi barátságot kötött. A közös 
munka eredménye, hogy Endre felvételt 
nyert a Képzőművészeti Egyetem festő sza-
kára. Mestere Károly Zsigmond festőművész 
volt.

Endre számos sikeres csoportos és egyé-
ni kiállításon mutatkozott be, többek között 
Budapesten, Szolnokon és Prágában.

Kecső Kristóf harmadik éves szobrász-
hallgató munkáit első alkalommal láthatja a 
martfűi közönség. Kristóf is a Szolnoki Mű-
vésztelepen tanult és lett elhivatott a szobrá-

szat, mint művészi pálya felé. Tanárai voltak 
Verebes György festőművész, Baráth Fá-
bián és Révi Norbert szobrászművészek.

A szakmai munka meghozta a sikert, hi-
szen Kristóf felvételt nyert a Képzőművészeti 
Egyetem szobrász szakára, jelenlegi meste-
re Karmó Zoltán szobrászművész.

Egyetemi tanulmányai során sok izgal-
mas alkotómunkába bekapcsolódott, ebben 
az évben elnyerte az Amadeus Alapítvány al-
kotói pályázatát, az elmúlt évben pedig egy 
zalai alkotótábor révén, pályázati tervét elfo-
gadva, Zalaszentgrót városban köztéri szob-
rát állították fel.                

Herbály Jánosné

Különleges előadásra készült a Szolnoki 
Szimfonikus Zenekar augusztus 24-én a Ti-
sza rakparton. A Parti-túra - Szolnoki Szimfo-
nikus Nyár - 4. koncertjeként, Maestro Izaki 
Masahiro vezetésével megvalósuló „A tűz és 
a víz misztikuma” produkció az ősi elemeket 
jelenítette meg többféle tánccal, közel 150 
fős mozaikkórussal és 70 zenész közremű-
ködésével. Közel 100 fáklya lobogása tüzesí-
tette a hangulatot, de tűz lobogott a komoly-
zenében is, hisz olyan zeneszerzők darabjai 
voltak hallhatóak ezen az estén, mint Stra-
vinsky, Borogyin, Händel vagy Verdi.

SZOLNOKI SZIMFONIKUS NYÁR A MARTFŰ VÁROSI NŐIKAR 
KÖZREMŰKÖDÉSÉVEL

Parti-túra

A műsort Ókovács Szilveszter vezette, 
vezényelt: Izaki Masahiro.

Közreműködtek: Magyar Táncművészeti 
Egyetem hallgatói, Szoldance TSE és ven-
dégművészei, Martfű Városi Nőikar, a MÁV 
Férfikórus, Szolnoki Bartók Béla Kamarakó-
rus, Szolnoki Kodály Kórus, Szolnoki Kodály 
Zoltán Ének-zenei Általános Iskola Gyer-
mekkara és Leánykara, Tiszaföldvári Férfikó-
rus.

Forrás: szolnokiszimfonikusok.hu
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Martfűn hallhattuk először orgonakísérettel az István, a király
dallamait

Szép gondolatnak tartottam, hogy a nép-
énekek egyszerű áhitata, az emberi hang, 
amit falusi templomokban is hall az ember, 
nem fenséges, az orgonával mégis mind a 
kettő felemelkedik, és felemeli a lelkeket. 
Azét is, aki énekel, és azét is, aki hallgatja – 
vallja Szamosi Szabolcs orgonaművésszel 
közös koncertjeiről Sebestyén Márta. A Kos-
suth- és Liszt Ferenc-díjas népdalénekes, 
előadóművész és Szamosi Szabolcs orgo-
naművész „Nyújtsd ki mennyből” koncertje 
igazi zenei élményt kínált 2019. augusztus 
16-án Martfűn, a Szent Tamás-templomban.

Az Orgona Pont koncertsorozat idén júli-
us 20-án, az Orgonák Éjszakájával vette kez-
detét.  A nagyszerű kezdeményezéshez év-
ről évre egyre több helyszín csatlakozik, az 
idén huszonhárom város, szerte az ország-
ban.

Sebestyén Márta népdalénekes és Sza-
mosi Szabolcs orgonaművész a koncertso-
rozat részeként több alkalommal adott közös 
hangversenyt. Augusztusban öt városba, 
köztük Martfűre is ellátogattak.

Sebestyén Márta itthon és világszerte a 
tradicionális magyar kultúrát képviseli, ha-
zánk igazi kulturális nagykövete.

A koncert címadó dalához, a „Nyújtsd ki 
mennyből” magyar egyházi népénekhez kü-
lönös szál fűzi az előadóművészt, ami egé-
szen a gyermekkoráig vezet vissza. Vas me-
gyei nagymamája kedvenc Mária éneke volt 
ez, amit Kárpát-medence szerte énekelnek, 
mindenhol kicsit máshogyan, de ugyanolyan 
emelkedett lélekkel.

Szamosi Szabolcs két évtizedig a pécsi 
bazilika orgonistája és zenei vezetője, majd a 
Pécsi Egyházmegyei Kántorképző igazgató-
ja és a Mozart kórus karnagya, a megyeszék-
hely egyházzenei életének meghatározó 
személyisége. 2013 óta az újonnan létrejött 
Filharmónia Magyarország Nonprofit Kft. ve-
zetője. Az ország egyik legjelentősebb hang-
versenyszervező cége nemzetközi hírű ze-
nekarok, kórusok és szólisták közreműködé-
sével, évente több száz koncertet rendez az 
ország egész területén.

– Szamosi Szabolcs orgonaművész ti-
zenöt éve keresett meg azzal a gondolattal, 
hogy szeretne velem egy duó koncertanya-
got összeállítani. Elcsodálkoztam, mert az 
orgona fejedelmi hangszer. Énekeltem temp-
lomban, de arra nem gondoltam, hogy orgo-
na mellett koncertezzem – idézte fel a közös 
koncertsorozat létrejöttét Sebestyén Márta, 
aki szerint a magyar és más szerzők művei 
között egy-egy népének gyönyörűen hang-
zik.  Kialakult már sokféle összeállítás, az 
egyházi ünnepkörökhöz szabva is, az Orgo-
na Pont sorozat pedig kiváló alkalom arra, 
hogy az orgona megmutatkozzon ilyen fen-
séges mivoltában.

Magyarország templomain túl határon túli 
templomokat is megcéloztunk, az idén elju-
tottunk a Csíksomlyói Kegytemplomba is, ép-
pen Pünkösdkor.

Az orgonaművésznek kihívás minden 
helyszín, mindenhol más és más képességű, 

karakterű az orgona. Én mindenhol ugyan-
úgy énekelek, egyik nap hatalmas székes-
egyházban, máskor kisebb, netán egy falusi 
templom orgonájánál. Szamosi Szabolcs 
ugyanilyen lélekkel és áhítattal áll a koncer-
tekhez. Nagy öröm, hogy vele együtt teljesít-
hetjük ezt, ha mondhatom úgy, szolgálatot.

Sebestyén Márta a Szent Tamás-temp-
lom egyedi megjelenéséről is beszélt.

– Nem győzök csodálkozni ennek a kü-
lönleges templomnak a hangulatán, az orna-

mentikáján. Én még soha nem láttam ilyen 
templomot, talán Szabadkán van ilyen sze-
cessziós, virágos, kicsit matyós stílusú zsina-
góga. Egy magyarországi templomban ez a 
fajta népi íz, ami kicsit keleties is, nagyon kü-
lönös, és egészen más lelkülettel kezdek 
most énekelni, mert olyan, minthogyha egy 
virágoskertben lennék.

Az előadóművész színes, változatos 
programmal, köztük különlegességgel is ké-
szült a martfűiek számára.

– Tolcsvay László és Szörényi Levente 
művek tételei is elhangzanak, hiszen 45 éves 
pályafutásom alatt elég sok érdekes dolog-
ban, feladatban volt részem. Többek között 
az István, a király rockopera első Rékája én 
lehettem, az eredeti énekhang, és most elő-
ször hangzik majd fel orgona kísérettel kivo-
nat az István, a király dallamaiból.

A koncert anyaga szépen felépül egy ív-
ben. Már a legelső dallamot aki meghallja, 
egy kis hangulatot kap, mintha egy idézet, 

egy mottó lenne, és utána mi is és a közön-
ség is egyfajta olyan áhítatos vagy szép lelki-
állapotba kerülünk, ami a végére csúcsoso-
dik ki. Van, aki egyszer azt mondta egy kon-
cert után, hogy ez olyan volt, mint egyetlen 
szép hosszú virág imádság. Ennél szebb 
összefoglalás vagy értékelés nem is érhetné 
ezt a programot.

Szamosi Szabolcs és Sebestyén Márta 
különleges együttműködése, az orgona és 
az énekhang csodálatos hangzása a Szent 
Tamás-templom egyedi környezetében a 
martfűi közönséget is elvarázsolta, felejthe-
tetlen élményt nyújtva ezen a szép nyári 
estén.

A Martfűi Ünnepi Napok nyitóprogramja-
ként megrendezett Orgona Pont koncert 
Martfű Város Önkormányzata és a Tiszaföld-
vári Római Katolikus Egyházközség támoga-
tásával, a Filharmónia Magyarország vala-
mint a Martfű Városi Művelődési Központ és 
Könyvtár szervezésében valósult meg.

Herbály Jánosné
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PROGRAMAJÁNLÓ

Az intézmény nyitvatartási rendje:

hétfőtől - péntekig 8.00 - 20.00 óráig,
szombat - vasárnap rendezvények szerinti 

nyitva tartásban.

Tel.: (56) 450-146, 450-552

JNSZ MEGYEI KÉPZŐ- ÉS 
IPARMŰVÉSZETI TÁRLAT 2019. 
programjai:

Szeptember 10-11. kedd - szerda, 9-18 óra: 
pályázati anyagok gyűjtése az intézmény 
kiállítótermében.

Szeptember 17. kedd, 14 óra:

- Képzőművészeti előadás a pódiumte-
remben. Előadó Verebes György Munká-
csy-díjas festőművész

- Nyilvános zsűrizés az emeleti galérián. A 
tárlat zsűrije: Sárközi Antal festőművész, 
Németh Gábor iparművész, Verebes 
György Munkácsy-díjas festőművész

Kiállítás megnyitó: október 10-én csütör-
tökön, 17 órakor, az intézmény galériáján.

Támogató: NKA, MVMKK

Szeptember 27. péntek, 10 -18 óráig:

EURÓPA DONNA MARTFŰ - konferen-
cia, szakmai beszélgetések.

17 órától a Művelődési Központ előtti té-
ren várunk mindenkit, aki csatlakozni sze-
retne a MELLRÁK ELLENI SÉTÁNKHOZ 
vagy a KERÉKPÁROZÁSHOZ.

Szervező: Jóreménység Egyesület.

OKTÓBERI ELŐZETES

Október 5. szombat, 15 óra:

XXIX. Jász-Nagykun-Szolnok Megyei
FELNŐTT ÉNEKKARI TALÁLKOZÓ - Kó-
rushangverseny a megye kórusainak elő-
adásában, az intézmény színháztermé-
ben.  A belépés díjtalan!

20 óra: Baráti Találkozó az intézmény pó-
diumtermében

Október 6. vasárnap:

Aradi Vértanúk Napja – Városi Ünnepi 
Megemlékezés

10 óra: Ünnepi Istentisztelet a református 
templomban.

10.45 óra: A tisztelet és emlékezés ko-
szorúinak elhelyezése a Damjanich em-
léktáblánál.

Ünnepi köszöntőt mond: Rágyanszky Ist-
ván önkormányzati képviselő

Október 11. péntek, 14 óra:

SZABÓ GYURI BÁCSI, a” bükki füves 
ember” előadása az intézmény pódium-
termében.

A belépés díjtalan! Támogató: Európai 
Strukturális és Beruházási Alapok

Október 12. szombat, 9 óra:

XI. MARTFŰI EGÉSZSÉGNAP a Művelő-
dési Központban.

Véradás, életmód tanácsadás, szűrések, 
előadások. Vendégünk lesz dr. Hevesi 
Krisztina szexuálpszichológus. Relax 
sarok, civil szervezetek bemutatkozása 
és még sok érdekesség várja látogatóin-
kat /részletes program plakátjainkon /.

A belépés díjtalan! Támogató: Európai 
Strukturális és Beruházási Alapok

Október 14. hétfő, 15 óra:

CSIRI-BIRI Gyermekszínház 1. előadása 
– Magyar Népmeseszínház: RÓZSAVI-
TÉZ – kalotaszegi népmese.

MARTFŰ VÁROSI KÖNYVTÁR programjai

Szeptember 25. szerda, 10.30:

A NÉPMESE NAPJA – Ágak hegyin es 
túl. Mesél: Soós Emőke, a Békéscsabai 
Napsugár Bábszínház bábszínésze, éne-
kes, mesemondó.

ORSZÁGOS KÖNYVTÁRI NAPOK

2019. szeptember 30. - október 6.

Szeptember 30. hétfő, 17.00: 

MESÉLDE – családi mesedélután

Október 2. szerda, 10.00:

GONDOLKODJUNK ÖKOSAN! – Kör-
nyezetvédelem és fenntarthatóság kisis-
kolásoknak

Október 2. szerda, 11.00: 

GONDOLKODJUNK ÖKOSAN! – kör-
nyezetvédelem és fenntarthatóság felső 
tagozatosoknak 

Október 3. csütörtök, 17.00:

ÍRÓ-OLVASÓ TALÁLKOZÓ TÓTH 
KRISZTINA József Attila-díjas író, költő, 
műfordítóval 

Október 4. péntek, 18.00:

FELOLVASÓ ESTE

Október 6. vasárnap, 14.00-18.00:

KÖNYVES VASÁRNAP – rendkívüli nyit-
va tartás, ingyenes beiratkozás, megbo-
csájtás napja

A cipőkirály birodalma – helytörténeti me-
se felnőtteknek is. Helytörténeti játékok. A 
Martfűi Hely- és Ipartörténeti gyűjtemény 
rendkívüli nyitva tartása.

Házi áldás – mese a Pécskői család nép-
rajzi gyűjteményéhez, nem csak felnőt-
teknek. A Pécskői Gyűjtemény rendkívüli 
nyitva tartása.

Október 7. hétfő, 15.00:

REJTVÉNYFEJTŐK KLUBJA

MÚZEUMOK ŐSZI FESZTIVÁLJA 2019. 
szeptember 23. - november 10.

Október 15. kedd, 17.30 óra:

Tyereskova-piknik csillagászati bemuta-
tóval. Vendégünk: Halmai István és Újlaki 
Csaba.

Október 28. hétfő, 10 óra: 

Konferencia: 5 éves a Martfűi Hely- és 
Ipartörténeti Gyűjtemény

Október 31. csütörtök, 19 óra:

Kajdum átka – Nyomozós játék a Martfűi 
Airsoft Egyesület és a Martfűi Hely- és 
Ipartörténeti Gyűjtemény szervezésében.

Részletes programmal hamarosan jelent-
kezünk!

„CSIRI-BIRI” gyermek színházbérlet elő-
adásai, 2019/2020. évad

Október 14. hétfő, 15 óra:

RÓZSAVITÉZ – kalotaszegi népmese. A 
Magyar Népmeseszínház előadása.

Rózsavitézt a Tündérkirály kiszemeli lá-
nya, Tulipánvirág számára. A lány mosto-
hája azonban saját lányának, Mákvirá-
gocskának akarja a fiút. Furfangos próbá-
kat eszel ki a banya, hogy ne vehesse el 
Rózsavitéz Tulipánvirágot.

Rendező: Rumi László

November 20. szerda, 15 óra:

NILS HOLGERSSON CSODÁLATOS 
UTAZÁSA A VADLUDAKKAL – a Fogi 
Színház zenés mesejátéka

Nils teljesen hétköznapi kisfiú, eltekintve 
attól a rossz tulajdonságától, hogy rend-
szeresen kínozza családi gazdaságuk ál-
latait. Amikor egy napon a szülei elmen-
nek otthonról, egy kismanó bukkan fel, 
akit Nils ugyancsak elkap és kínozni kezd. 
Gonoszsága elnyeri méltó büntetését, a 
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MŰVÉSZETI CSOPORTOK, KLUBOK A 
MŰVELŐDÉSI KÖZPONTBAN

Szeptembertől szeretettel várjuk a régi ta-
gokat és az új jelentkezőket közössége-
inkbe!

Városi Női Kar Vezeti: Szabó Zsolt karnagy

 Szerda, 17.30-19.30-ig

Martfű Néptáncegyüttes Vezetik: Stonaws-
kiné Busi Ildikó és Kecskés Gergő tánc-
pedagógusok.

 Kedd, 18.30-21.00 óráig

Gyermek Néptánc csoportok Vezeti:

Stonawskiné Busi Ildikó táncpedagógus.

Szerda, 16.15-17.15-ig

Kis-Napvirág Gyermek Néptáncegyüttes

Szerda, 17.30-18.30-ig

Napvirág Gyermek Néptáncegyüttes 

Péntek 16.15-től Aprók tánca

/egyeztetés alatt/

Modern Táncműhely Vezeti: Tóth Nóra 
táncművész

Hétfő, csütörtök 16-19.30 óráig

Etka Jóga Klub Vezeti: Kőszegi Ferencné

Hétfő, 17-19 óráig

Hatha Jóga Vezetik: Magyar Andrásné, Fa-
zekas Jánosné, Góg Gézáné. 

Hétfő, csütörtök, 9-10 óráig

Lélektánc Vezeti: Semsei Angelika

Szerda: 18.30-20 óráig

Dalma Dance Klub Vezeti: Mészáros Judit 

Péntek 16.30 órától mazsorett és divat-
tánc órák /4 éves kortól/.

Díszítőművészeti Kör

Szerda, 13-15 óráig

„Martfűi Napraforgók” Folt-mozaik Varró-
klub Vezeti: Czene Árpádné

Kéthetente hétfő, 16.30-20 óráig 

Szeptember 19. csütörtök, 18:00: Ad Astra, 
Út a csillagokba

Szeptember 20. péntek, 16:00: Folyékony 
arany, 18:00: Az: Második fejezet

Szeptember 21. szombat, 16:00: Kópé, 
18:00: Ad Astra - Út a csillagokba

Szeptember 22. vasárnap, 16:00: Kópé, 
18:00: Az: Második fejezet

Szeptember 26. csütörtök, 18:00: A Wall 
Street pillangói

Szeptember 27. péntek, 16:00: Folyékony 
arany, 18:00: Ad Astra - Út a csillagokba

Szeptember 28. szombat, 16:00: Folyé-
kony arany, 18:00: A Wall Street pillangói

Szeptember 29. vasárnap, 16:00: Kópé, 
18:00: Ad Astra - Út a csillagokba

manó törpe méretűvé varázsolja, és ettől 
kezdve megérti azt is, miről beszélnek az 
állatok.

Rendező: Benedek Gyula 

2020. március:

HETEDHÉT VARÁZSLAT – a Hadart 
Színház mesejátéka

Bimbi pont olyan, mint a többi kislány, mé-
gis amikor elalszik, csodálatos dolgok tör-
ténnek vele. Kedvenc játékai egy jóságos 
Tündér segítségével megelevenednek, 
és ki sem fogynak a mesékből.

Rendezte: Pille Tamás

2020. április:

ALADDIN – a Turay Ida Színház zenés, 
táncos mesejátéka.

Az Ezeregyéjszaka meséje kel életre va-
rázslatos díszletben, látványban Aladin-
nal, Dzsinivel és Jázminnal, kik a szeretet 
és a szerelem határtalan erejével képe-
sek legyőzni a rosszat, a gonosz varázsló 
minden ármánykodását.

Rendező: Borisz

A bérlet ára 3.000 Ft. Bérletek válthatók 
2019. október 13-ig a Művelődési Köz-
pontban, az iskolákban, óvodákban. A 
műsorváltoztatás jogát fenntartjuk!

„Vígszínházi esték”

Szeptember 20.: Honderű – vígjáték. 
Rendező: Spiró György

Százszorszép Klub

Vezeti: Polónyi Erzsébet

Jóreménység Klub Vezeti: Máté Gizella

Minden hónap 1. csütörtök, 16-19 óráig

Martfűi Mozgássérültek Egyesülete

Vezeti: Mucsi Józsefné

Minden hónap 1. péntek, 15-18 óráig

Martfű Városi Nyugdíjas Egyesület

Vezeti: Kun Lajosné

Kéthetente /páros héten/ szerda, 14-17 
óráig. Minden hónap 1. hétfő: Egészség-
nap, 8.30-11 óráig

Mozgássérültek Martfűi Baráti Köre

Vezeti: Szilágyi Józsefné

Minden hónap utolsó kedd, 13-15 óráig

Martfűi Sakk Szakosztály

Vezeti: Szilágyi Dezső

Péntek, 17-19 óráig

Bővebb információ: muvk@martfu.hu, tel: 
56/450-146

Az Országos Rejtvényfejtő Verseny min-
den évben várt, nagy esemény intézmé-
nyünkben. Büszkék vagyunk arra, hogy évről 
évre helyet adhatunk ennek a rangos, nagy 
érdeklődésre számot tartó rendezvénynek. A 
Martfűi Ünnepi Napok keretein belül immár 
22. alkalommal hirdetett egyéni versenyt vá-
rosunkban a Rejtvényfejtők Országos Egye-
sülete 4 kategóriában, kezdők, haladók, 
mesterjelöltek és mesterek részére.

A Martfű Városi Művelődési Központ és 
Könyvtár ezúttal is kellemes, megfelelő hely-
szín volt az elmélyült gondolkodásra.

Mert gondolkodni jó! Mondják, a rejtvény-
fejtés azért nagyszerű dolog, mert éppen 
annyi gondolkodást igényel, amennyi még 
élvezetes. Az igazi rejtvényfejtőnek addig 
nem megy ki a fejéből a rejtvény, amíg meg 
nem oldja azt. Jól jár az ember, ha rejtvényt 
fejt, mert élvezettel gondolkodik, miközben 
szelleme fejlődik, és nagy örömet lel ebben, 
varázslatos élményhez jut, amikor a kirakós 
utolsó darabját is a helyére illeszti.

Ezen a délutánon közel 150 gondolkodó 
kereste ezt a varázslatos élményt az ország 

Mert gondolkodni jó! 
ORSZÁGOS REJTVÉNYFEJTŐ VERSENY 2019. 08.17.

sok, egészen távoli településéről is nevezve.

Büszkék vagyunk könyvtárunk rejtvény-
fejtő klubjára. A tagok a martfűi és a másnap 
megrendezett szolnoki versenyen is szép 
eredményekkel álltak helyt.

Köszönjük Martfű Város Önkormányzatá-
nak a támogatást, mellyel lehetővé tette, 
hogy a legeredményesebb versenyzők ku-
pával és ajándékkönyvvel térjenek haza.

A martfűi rejtvényfejtő verseny résztvevői 
ez évben is vitték városunk jó hírét szerte az 
országban.

Székácsné Tálas Gabriella

Könyvtárvezető
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